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‘Onze nob’le discipline’ 

Door Max Nederkoorn en Stijn van den Wijngaard 
NB: Voor ceremonieel gebruik worden slechts het eerste couplet en het refrein gezongen. 

Onze nob’le discipline, 
De politieke wetenschap! 

Het debat is voor ons routine,  
Trots op ’t studieus broederschap,  

Dit Leidsch superieur instituut, 
Eren wij de vereniging, 

Die heerst en regeert deze stad:  
Sedert ’t jaar één-en-tachtig  

Is de SPIL oppermachtig! 
Maak plaats, hier is de SPIL! 

De SPIL maakt ‘t verschil!  
Chapeau, chapeau: 

Wij prijzen hoog De glorie van de SPIL 
[[Rijk’lijk vloei’ de alcohol,  
De politieke borrelpraat!  

Drinken hoort bij ’t protocol, 
Zoveel dat het nergens meer op slaat.  

Dit Leidsch superieur instituut,  
Eren wij de vereniging, 

Die heerst en regeert deze stad:  
Wie ons ziet heeft direct 

een Minderwaardigheidscomplex! 
Maak plaats, hier is de SPIL! 

De SPIL maakt ’t verschil!  
Chapeau, chapeau: 

Wij prijzen hoog De glorie van de SPIL]] 
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TUSSENTIJDS VERSLAG XXXIXE BESTUUR DER SPIL, ‘CATERSPILLAR’ 

1. LANGETERMIJNDOELSTELLINGEN STUDIEVERENIGING VOOR POLITICOLOGEN 

IN LEIDEN 

In de statuten zijn de doelen van de vereniging vastgelegd. Deze luiden als volgt:  

De vereniging heeft als doel: 

1.a. het bijdragen tot een levendige gedachtewisseling over onderwerpen die in de studie Politieke 

Wetenschappen en daarbuiten de aandacht van politicologen behoeven; 

1.b. het bevorderen van contacten met universiteiten buiten Nederland in de ruimste zin des woords; 

1.c. het informeren over de mogelijkheden van stage en over de positie van de politicoloog op de 

arbeidsmarkt; 

1.d. het bevorderen van de informele contacten tussen politicologen. 

2. Zij tracht dit doel te bereiken door het organiseren van bijeenkomsten in de ruimste zin des woords, 

binnen- en buitenlandse excursies en de uitgaven van een blad. 

3. De vereniging is politiek neutraal.  

Dit zijn de fundamenten waarop het beleid van het XXXIXe bestuur CaterSPILlar gebouwd is.  

2. VERENIGINGSBREDE DOELSTELLINGEN 

 
‘En opeens zaten we op de borrel’ - Gaia  

 

Het XXXIXe bestuur der SPIL hanteert voor het komende jaar de volgende drie verenigingsbrede 

doelstellingen. 

 

2.1 Harmonie 

 
Het XXXIXe bestuur koos voor harmonie als een van haar doelstellingen omdat het bestuur zich wilde 

inspannen voor een goede werkatmosfeer, een soepele samenwerking binnen en buiten de vereniging 

en de harmonie tussen steden en talen te onderhouden. Na een semester te hebben gewerkt met deze 

houding ziet het XXXIXe bestuur dat er zeker nog winst te behalen valt in het opzicht van de harmonie 

van activiteiten aantallen tussen steden, maar erkent ook dat de activiteiten die plaats hebben gevonden 

passend waren in de stad waar ze gehouden waren. Dit betekent dat er is gekeken naar welke excursies 

interessant waren voor de leden, en dat op basis daarvan en niet op basis van locatie een beslissing is 

gemaakt. Dit acht het bestuur een goede ontwikkeling, aangezien zij de kwaliteit van en opkomst op de 

activiteit belangrijker acht dan de locatie.  

  

Het XXXIXe bestuur koos tevens voor harmonie, met in gedachte onder andere de gang-, zuster-, en 

andere verenigingen. Er is een goede, collegiale sfeer tussen de gang verenigingen op de Faculteit der 

Sociale Wetenschappen. De vier verenigingen werken goed samen op evenementen van de faculteit en 

hebben een activiteit gepland om elkaar beter te leren kennen. Het bestuur acht de harmonie dan ook 

gewaarborgd bij de gang verenigingen. Het bestuur heeft ook goede banden gelegd met andere studie- 

en studentenverenigingen in Den Haag. Er wordt samengewerkt met onder andere een studievereniging 

uit Den Haag, om voor de leden van beide verenigingen een langdurig project op te stellen. Dit project 

heet ‘‘Stairs Affairs’ en wordt onder het beleid van de Commissaris Onderwijs en Politiek verder 

uitgebreid.  

  

De vereniging telt een groot aantal internationale leden, daarom heeft het XXXIXe bestuur ernaar 

gestreefd om zo veel mogelijk aandacht te besteden aan de internationalisering van de vereniging en de 

betrokkenheid van internationale leden bij de vereniging. Dit wordt bijvoorbeeld in acht genomen bij de 

activiteiten die georganiseerd worden; zoveel mogelijk wordt in het Engels gedaan. Ook tracht het 

bestuur op alle activiteiten te zorgen dat alle leden betrokken zijn bij de groep, dat er geen barrières 

ontstaan door taal of afkomst.  
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2.2 Evolutie 

 
In het afgelopen halfjaar heeft het bestuur meegemaakt hoe de commissieleden zich hebben kunnen 

ontwikkelen met de gehanteerde structuur. Het bestuur is uitermate tevreden met de groei die zij bij veel 

commissieleden zien. Niet alleen is de ontwikkeling van het dagelijks bestuur van de commissie evident, 

andere leden zien wij groeien en verantwoordelijkheid op zich nemen. Hier is het bestuur erg blij mee, 

aangezien evolutie een van de pijlers is waarop dit bestuur haar beleid heeft geschreven.  Daarom is het 

XXXIXe bestuur erg blij met de hervorming omdat de meerwaarde hiervan in het eerste halfjaar al zo 

goed zichtbaar is.  

  

Na het eerste halfjaar ziet het bestuur echter ook waar er verbeterpunten zijn in de gehanteerde structuur. 

Er zijn dan ook enkele veranderingen waarvan het bestuur denkt dat hiermee de leden nog beter tot hun 

recht kunnen komen. Dit is uiteengezet in het voorstel voor wijziging van het Huishoudelijk Reglement, 

zie daarvoor dit document.  

 

Niet alleen in de commissiestructuur ziet het bestuur de rol van evolutie,in de betrekking van 

internationale studenten bij de vereniging ziet het bestuur ook evolutie. Het bestuur ziet bij de 

maandelijkse borrels in Den Haag een hoge opkomst onder internationale leden. Ook bij verschillende 

activiteiten is de opkomst van internationale leden uitzonderlijk hoog. Tevens is het bestuur tevreden 

met de opkomst van internationals op de reizen. Er zit zeker nog verbetering in, maar het bestuur erkent 

dat er een stijgende lijn in zit ten opzichte van voorgaande jaren. Aangezien het aantal internationale 

studenten hoog was op deze reizen, gaat het Engels praten vanzelfsprekender. Dit maakt dat er in het 

algemeen meer Engels wordt gesproken. Het bestuur tracht op alle activiteiten op te merken wanneer er 

Nederlands wordt gesproken in het bijzijn van internationale leden en hierop te vragen of de taal kan 

worden aangepast zodat iedereen mee kan doen met het gesprek.   

 

2.3 Verbinding 
 

Een studievereniging is niets zonder haar leden. Het bestuur streeft dan ook om altijd een open houding 

aan te nemen en een gesprek te voeren met haar leden. In het afgelopen semester heeft het XXXIXe 

bestuur ervaren hoe belangrijk het is om een band op te bouwen met haar leden. Het bestuur doet ook 

erg haar best om de leden die minder op activiteiten komen, te betrekken bij de vereniging door met hen 

op informele wijze te praten tijdens een activiteit en opkomst aan te moedigen. Ook tracht het bestuur 

activiteiten, hokken en borrels zo laagdrempelig mogelijk te houden, zodat elk lid kan aansluiten 

wanneer zij daar open voor staat.  

 

Verbinding staat ook in het teken van verbinding binnen commissies. Het bestuur ziet dat dit verschilt 

per commissie. Wat intensievere commissies bouwen een relatief sterkere band op dan wat 

zelfstandigere commissies. Zo is de verbinding binnen DEBAT erg klein, maar binnen de Dies 

commissie relatief groot.  

 

In haar algemene beleid heeft het XXXIXe bestuur geschreven dat zij ernaar streefde om de hokken in 

beide steden open te houden van 10:00-17:00 elke dag, met uitsluiting van bestuursvergadering tijden. 

In het afgelopen semester heeft het bestuur gezien dat dit niet haalbaar was voor de bestuursleden. 

Meerdere factoren speelde hierin een rol, waaronder de gelijke roosters van colleges, twee hokken 

openhouden, vergadering die niet zelf kunnen worden ingepland, maar afhankelijk zijn van voorzitters 

van commissies, enzovoorts. Echter, door het bijhouden van de aanwezige leden tijdens hoktijden in 

blok 2, kan het bestuur ook zeggen dat de openingstijden niet aansloten op de behoefte van de leden. Zo 

zag het bestuur ook dat de hokken in Leiden en in Den Haag op verschillende manieren werden bezocht. 

In Leiden komen leden, in het algemeen, vaker met een informele houding langs het hok om te kletsen 

of pauze te nemen van studeren. In Den Haag komen leden, in het algemeen, met een gerichter doel naar 

het hok; om bijvoorbeeld vragen te stellen aan het bestuur of om merchandise te kopen. Het bestuur ziet 

in dat het zaak is om leden zekerheid te bieden in openingstijden van de hokken. Het streven voor het 

aankomende semester is dan ook om de hokken te openen van 11:00-16:00, met uitsluiting van tijden 

waarop de bestuursvergadering plaatsvindt.  
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Tevens zullen deze hok tijden zoveel mogelijk worden bemand door twee bestuursleden tegelijkertijd. 

Het bestuur heeft hiermee de hoop dat mocht een bestuurslid andere verplichtingen hebben, het hok niet 

hoeft te sluiten. De aanwezigheid van twee bestuursleden creëert ook een gezellige sfeer waarvan het 

bestuur hoopt dat dit leden aanmoedigt om vaker naar het hok te komen. Bovendien streeft het XXXIXe 

bestuur, net als gedurende het eerste semester, naar een open houding op de borrels en activiteiten. Het 

XXXIXe bestuur zoekt hierbij de balans om SPIL’ers ook de gelegenheid te geven om te socialiseren 

met hun eigen vrienden en andere leden. Om hierin duidelijk te zijn streeft het bestuur ernaar om de 

openingstijden op de website te plaatsen en op Facebook. In onvoorziene omstandigheden kan de 

wijziging van openingstijden ook worden geplaatst in de WhatsApp groep waarin alle huidige 

commissieleden zitten. 

 

3. VOORZITTER & COMMISSARIS SPIL WEEKEND 

 

3.1. Voorzitter  

 

‘Hou d’r in de gaten!’ - NS conducteur  

3.1.1.     Interne bestuurszaken  

 
Bestuurswerk vergt veel van alle bestuursleden. Hierom worden er elk blok persoonlijke 

evaluatiegesprekken ingepland door de voorzitter met de individuele bestuursleden. Deze gesprekken 

worden als erg nuttig ervaren aangezien hierin wordt besproken hoe de bestuursleden hun taken ervaren, 

hoe de voorzitter hen beter kan bijstaan, of er verenigingsbrede doelstellingen zijn waar het bestuur extra 

aandacht aan moet besteden of dagelijkse bestuurstaken die effectiever kunnen worden opgepakt. De 

wekelijkse bestuursvergaderingen zijn naar aanleiding van de eerdergenoemde evaluatiegesprekken 

verlengd met een uur, waardoor deze nu drie uur in beslag zal nemen. De voorzitter streeft ernaar om 

hiermee meer ruimte te bieden aan discussiepunten en de eenheid van het bestuur.  

 
De voorzitter probeert oog te houden op de balans bij de bestuursleden tussen de druk die wordt 

veroorzaakt door het verantwoordelijkheidsgevoel naar bestuurstaken en het oog op ruimte voor studie 

en ontspanning. De voorzitter ziet dat elk bestuurslid erg serieus is ten opzichte van hun taken en daar 

prijst zij zich erg gelukkig mee. De voorzitter probeert daardoor wel in de gaten te houden wanneer het 

werk en de druk die dit met zich mee brengt te veel wordt en de bestuursleden hierin bij te staan. Dit 

kan worden gedaan door het te bespreken en te kijken waar het bestuurslid ondersteuning bij nodig heeft. 

Een ander voorbeeld hiervan is het afstemmen van vrije avonden. Aangezien er vaak activiteiten zijn 

die tot laat duren en er meerdere daarvan in dezelfde week zijn; acht de voorzitter het van belang dat de 

bestuursleden de mogelijkheid hebben om een avond voor zichzelf te nemen. Hierdoor kunnen zij 

uitgerust en met alle aandacht de volgende dag hun bestuurstaken goed vervullen.  

 

Om de samenwerking van het bestuur te verfijnen, heeft het XXXIXe een bestuurstraining gevolgd. Het 

voornaamste actiepunt van deze bestuurstraining was het communicatie stappenplan. In deze training 

zijn ook een aantal dingen besproken die de rest het bestuur meer inzicht gaven in wat de valkuilen en 

angsten van zijn of haar bestuursgenoten zijn. Dit zorgt er onder andere voor dat bestuursgenoten elkaar 

beter in kunnen schatten, waardoor samenwerken makkelijker verloopt.   

 
De voorzitter ervaart een goede sfeer binnen het bestuur en ziet elk bestuurslid zich erg ontwikkelen en 

groeien. De voorzitter constateert dat de informele samenkomsten van het bestuur van erg groot belang 

zijn en dat hier meer tijd voor moet worden gemaakt. Hierdoor leert het bestuur elkaar beter door kennen 

en ook op een andere manier. Er wordt zo een bredere band opgebouwd, dit moedigt de voorzitter erg 

aan.  
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3.1.3.     Externe vertegenwoordiging   

 
Het Verenigingen Overleg (VerO) is het overleg met de gang verenigingen van de Faculteit Sociale 

Wetenschappen (FSW). De voorzitter vindt dit overleg erg nuttig omdat de SPIL zo goed op de hoogte 

wordt gehouden van de ontwikkelingen op de FSW en binnen de gang verenigingen. De samenwerking 

binnen het VerO verloopt soepel en de voorzitter heeft tot op heden geen problemen ervaren met de 

gang verenigingen. 

 
In december 2019 heeft er een VerO plaatsgevonden op de Campus Den Haag met studieverenigingen 

die in Den Haag zijn gevestigd maar niet uitsluitend behoren tot de faculteit Global Governance en 

Affairs (FGGA). Dit overleg is bijgewoond door de vicevoorzitter en is als nuttig ervaren. Het was nuttig 

om dit VerO bij te wonen omdat er daardoor dingen besproken konden worden die zich afspelen op 

Wijnhaven en daardoor directe invloed hebben op een substantieel deel van onze leden. De VerO’s CDH 

zal worden voortgezet Hierdoor zal de SPIL ook een sterkere band krijgen met de verenigingen in Den 

Haag en hoopt zo dat daar ook kan worden samengewerkt waar wenselijk.  

 
Het Grote Verenigingen Overleg (GroVer), wordt voorgezeten door het StOP (Studieverenigingen 

Overleg Platform), en als erg waardevol bevonden door de voorzitter. Binnen het GroVer is er erg veel 

vrijheid om discussiepunten aan te dragen, waar verenigingen ervaring uitwisselen. Tijdens een GroVer 

heeft de voorzitter de commissiestructuur besproken en bevonden hoe andere verenigingen omgaan met 

onafhankelijke commissies. Zulke inzichten zijn van erg groot belang dus worden ook erg op prijs 

gesteld.  

 
Het StOP heeft daarnaast ook enkele trainingen aangeboden die het bestuur heeft bijgewoond en als 

nuttig heeft ervaren, namelijk de AVG-training en de diversiteitstraining.  

Dit jaar weer zal het StOP het Interfacultair Congres organiseren met verschillende verenigingen in de 

commissie. Dit jaar neemt de voorzitter van de SPIL plaats in deze commissie om zo de leden van de 

SPIL een extra kans te geven om kennis te maken met andere verenigingen en de verbondenheid te 

benadrukken. Helaas is de beslissing genomen om het congres af te lassen omdat er te weinig 

aanmeldingen voor waren. Er zal door het StOP een evaluatievergadering worden gepland.  

 
Het Platform voor Politicologen (PvP) is op moment van schrijven druk bezig met het overzien van de 

Politicologen in Perspectief commissie (PiP commissie) om zo het PiP Congres zo succesvol mogelijk 

te laten verlopen. Het PiP Congres zal dit jaar in Nijmegen plaatsvinden. Door middel van het vroeg 

inzetten van promotie, de PvP Facebook Pagina te gebruiken en veel mond-tot-mond reclame streeft het 

PvP ernaar om alle geïnteresseerden te informeren over het congres en de opkomst te stimuleren.  

3.1.4. Commissie Structuurhervorming evaluatie  

  
De commissiestructuur hervorming biedt leden een kans om zichzelf te ontwikkelen en te groeien, 

verspreid over verschillende jaarlagen. Het XXXIXe bestuur ziet bij veel voorzitters van commissies 

een goede ontwikkeling, een groot verantwoordelijkheidsgevoel en verbondenheid met de vereniging. 

Dit is een heel erg groot pluspunt van de structuurhervorming die is doorgevoerd.  

 
Na het eerste semester met deze structuur te hebben gewerkt, ziet het bestuur een aantal 

ontwikkelingspunten. Zoals verder uitgebreid onder 3.1.5. Overige Activiteiten, heeft er een commissie 

structuurhervorming evaluatie plaatsgevonden met de RvA en het XXXVIIIe. Hieruit is onder andere 

naar voorgekomen dat witboeken en stroomschema’s van erg groot belang zijn. Daarom zal het XXXIXe 

bestuur deze gaan schrijven, in samenwerking met de voorzitters van de commissies, om de 

samenwerking van het bestuur met commissies in het volgend termijn soepel te laten verlopen.  

 
Na te hebben gewerkt met deze structuur en overleg met de Raad van Advies (RvA) en in overleg met 

commissies, doet het XXXIXe bestuur het voorstel om een aantal commissies samen te voegen, en het 
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HR aan te passen. Het gaat om de commissie Sociale Activiteiten en Feestelijke Activiteiten, het voorstel 

is om deze te fuseren tot Feest Commissie. Daarnaast is het voorstel om de commissie Formele 

Activiteiten en de commissie Onderwijs te fuseren. Zie de bijlage voor het voorstel voor wijziging van 

het Huishoudelijk Reglement. 

3.1.5.     Overige Activiteiten 

 
In haar beleid heeft het XXXIXe bestuur aangegeven na het eerste semester van het collegejaar 2019-

2020 een commissiestructuur evaluatie te plannen met tenminste het XXXVIIIe bestuur. Deze heeft 

plaatsgevonden met meerdere oud besturen en de RvA aanwezig en is als zeer nuttig ervaren door het 

XXXIXe bestuur. Uit deze evaluatie zijn een aantal concrete actiepunten gekomen, zoals het schrijven 

van witboeken en stroomschema’s met duidelijke verdelingen van taken. Deze schema’s en witboeken 

zullen worden uitgedeeld aan de commissies en commissarissen in de termijn van het XLe bestuur.  

 
Ook is er bekeken of het mogelijk en wenselijk zou zijn om een aantal commissies wederom samen te 

voegen. De uitwerking van het voorstel tot wijziging zijn bijgevoegd en te vinden onder het kopje 

‘Voorstellen tot wijzigen Huishoudelijk Reglement’. Hierin staat de uitgebreide uiteenzetting.  

 

Een van de overwegingen die is gemaakt voor het fuseren is de moeilijkheid waarmee de commissies 

gevuld werden. Door de originele structuurhervorming van de commissies is er ruimte gecreëerd voor 

125 commissieleden. Het bestuur gaat ervan uit dat door deze stap het aanbod te groot is geworden en 

het daarom niet opgevuld kon worden. Door het fuseren zou het aantal commissie plaatsen omlaaggaan 

naar 113. Er zijn in beginsel 110 commissie plekken gevuld. De andere overwegingen die zijn gemaakt 

zijn specifiek voor de commissies en daarom terug te vinden in het uitgewerkte voorstel.  

 
Daarnaast is de voorzitter bezig met het onderzoeken van de mogelijkheden voor de Commissie Bedank-

Dag (voorheen genoemd de actieve-leden dag). De voorzitter kijkt erg uit naar het bekendmaken van de 

activiteit maar ten tijde van schrijven is er nog niks bevestigd.  

 3.1.6.     Lustrum Commissie  

 
Afgelopen jaar, 2019-2019, is de Dies commissie in de het voorjaar van 2019 samengesteld door het 

XXXVIIIe bestuur. Doordat deze commissie zo vroeg is gevormd, hebben zij de kans gekregen om 

vroeg te beginnen met het plannen van de Dies week. Omdat dit erg positief ervaren is, verondersteld 

het XXXIXe bestuur dat de Lustrum commissie profijt zal hebben van vroeg worden aangesteld 

aangezien het lustrum al in november plaatsvindt, zou het kort-dag zijn voor de commissie om pas in 

September te worden aangesteld.  

 
De voorzitter is samen met haar bestuur aan het kijken wanneer het beste moment is om de commissie 

te openen en denkt aan week 17. Het bestuur is ervan overtuigd dat het beste is om de Brussel 

commissie tegelijkertijd met de Lustrum Commissie te openen, zodat er geen overlap is in promotie 

dagen, en er geen of zo weinig mogelijk verwarring ontstaat bij leden.  

 
De exacte specificaties, waaronder onder andere de datum van openen, zijn nog niet bekend. Deze 

zullen worden besproken met de twee voorgaande voorzitters van de vereniging. Normaliter zullen de 

twee voorgaande voorzitters en de huidige voorzitter van de vereniging de Lustrum Commissie 

samenstellen. De voorzitter kijkt erg uit naar het formeren van de commissie die de viering van het 

lustrum jaar goed zal inzetten! 

 
De voorzitter zal de evaluaties van de vorige lustra uitvoerig bestuderen en zal naar de ervaring van de 

vorige lustra besturen en commissies vragen. Op basis daarvan en op basis van de gehanteerde 

stroomschema’s, zal er een witboek worden geschreven dat kan worden toegereikt aan de commissie 

bij hun formatie. De voorzitter zal daarnaast in nauw contact blijven met de voorzitter van de 
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commissie om de voortgang van de commissie te volgen. Hiermee hoopt de voorzitter dat de 

commissie zich optimaal kan ontwikkelen en een fantastische lustrum activiteiten kan organiseren.  

3.2.     Commissaris SPIL-weekend  

 
De SPIL-weekend commissie was toebedeeld aan de Commissaris Extern, maar is voor de vorming van 

de commissie overgedragen aan de voorzitter. Er is gekozen voor deze verschuiving omdat de focus van 

de Commissaris Extern op de vernieuwing van de website is gelegd. Het weekend zal plaatsvinden van 

1 tot en met 3 mei 2020 en heeft plaats voor 40 deelnemers, maar kan worden verhoogd naar 50 

deelnemers indien hier animo voor is.  

3.2.1.     Commissie  

 
De SPIL-weekend commissie bestaat uit vijf leden; een voorzitter, een secretaris, een penningmeester 

en twee algemene leden. Twee van de vijf leden zijn internationale studenten en drie van de vijf leden 

is Nederlands. Deze verdeling en de samenstelling van de commissie lijkt te zorgen voor een goede 

internationale stem en de behoeftes van de internationale student. In deze commissie wordt reeds 

gewerkt met een witboek. Dit wordt als prettig ervaren door de voorzitter van de commissie en de 

commissaris. Er is duidelijkheid waar de commissaris een rol speelt en wat aan de commissie is.  De 

commissaris heeft erg veel vertrouwen in de commissie en is erg blij om te zien dat de commissie goed 

loopt.  

 

3.2.2.     Bestemming  

 

Er is gekozen voor de bestemming Texel, omdat dit een goede combinatie lijkt van een rustige omgeving 

met in gedachte het ‘hutje op de hei’ concept, maar wel dichtbij een centrum is gelegen, om ook 

enigszins nieuwe invloeden te krijgen. De commissaris en de commissie geloven dat deze bestemming 

aantrekkelijk is voor zowel de Nederlandse als de internationale studenten, aangezien er hierbij een kans 

wordt geboden om naar een bestemming te gaan waar beide groepen niet moeiteloos zelf naar toe gaan. 

De commissaris acht dit ook een passende bestemming, omdat het een weekend kan worden dat zowel 

rustgevend is door de omgeving als kansen biedt voor veel activiteiten met de aanwezige leden.  

4. SECRETARIS 

Oh Jezus, gênant - Lisa over zichzelf 

4.1 Ledenbestand 

De SPIL telt op dit moment 1605 leden. Hiervan studeren (...) IRO, (..) Internationale Politiek, 

(...) Politicologie en (...) IBO. De secretaris verwacht dat deze aantallen het volgende jaar zullen 

blijven stijgen. Het ledenbestand wordt zo goed mogelijk op orde gehouden. Er was een 

probleem met backups maken in PC-Leden, het programma stond dit namelijk niet toe, maar 

dit is inmiddels verholpen. Backups worden altijd gemaakt en met regelmaat gekopieerd naar 

de harde schijf. Momenteel is er een probleem met het importeren van leden die zich inschrijven 

via de Nederlandse website, waarvoor nog naar een oplossing moet worden gezocht. PCLeden 

geeft hierbij namelijk een foutmelding, waardoor alle leden die zich via de Nederlandse website 

inschrijven, handmatig ingevoerd moeten worden. De secretaris hoopt dat dit probleem 

verholpen wordt zodra de nieuwe website draaiende is.  

4.2 Nieuwsbrief 
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Elke eerste maandag van de maand is de nieuwsbrief verstuurd. De internationale studenten die 

lid zijn van onze vereniging in acht nemende, wordt de nieuwsbrief in twee talen geschreven. 

De agenda van de desbetreffende maand staat in het Engels weergegeven in de nieuwsbrief. Dit 

zodat iedereen gemakkelijk een beknopt overzicht van ons programma kan vinden. Het 

XXXIXe bestuur hanteert hierbij het Dutch follows English beleid. De overstap van Mailchimp 

naar Laposta wordt nog steeds als erg prettig ervaren door de secretaris. Het is namelijk 

gebruiksvriendelijker en de AVG-wet wordt beter nageleefd door Laposta.  

4.3 Reünisten 

De SPIL telt (...) reünisten. Deze reünisten ontvangen vier keer per jaar het tijdschrift DEBAT, 

en drie keer per jaar de reünistennieuwsbrief. De eerste reünistennieuwsbrief is in januari 

verstuurd en de tweede zal in mei verstuurd worden.  

4.4 Contributie 

Het innen van de contributie was gepland voor november, maar heeft helaas vanwege 

problemen met PCLeden vertraging opgelopen. Om deze reden is er geprobeerd om de 

contributie te innen in januari, wat wederom door problemen met PCLeden niet is gelukt. 

Inmiddels is de contributie geïnd en zijn de leden zonder Nederlands IBAN gemaild met de 

vraag om de contributie over te maken.  

4.5 Alumni 

Goed contact met onze alumni is zeer belangrijk voor de SPIL. De secretaris zet zich hier dan 

ook, samen met de commissaris Onderwijs & Politiek, voor in. Dit door middel van een 

netwerkevenement in samenwerking met de universiteit. In januari heeft de laatste activiteit 

plaatsgevonden onder officiële leiding van het LAP. Er zal binnenkort een vergadering 

plaatsvinden met het LAP om de laatste zaken te bespreken en dan zal het LAP zich opheffen 

en zullen de alumni officieel onderdeel worden van de SPIL. Op het moment van schrijven is 

de overdracht nog in volle gang. De secretaris is van plan om met de commissaris ICT te zitten 

om ook een inschrijflijst te maken voor alumni, zodat er een apart ledenbestand komt en zij 

makkelijk te benaderen zijn voor activiteiten. Er zal later in het jaar nog een activiteit 

georganiseerd worden voor alumni.  

4.6 Algemene Leden Vergadering 

Momenteel vinden voor elke ALV de informatiebijeenkomsten in Den Haag plaats, dit wil de 

secretaris aanhouden om te kijken of hier behoefte aan is bij de internationale studenten. Verder 

lijkt het initiatief van het XXXIXe bestuur, de commissie-bokaal, aan te slaan, als de secretaris 

kijkt naar de opkomst van de Beleids-ALV. Het XXXIXe bestuur wil dit dan ook doorzetten 

tot het eind van het jaar. Bovendien zal aan het begin van elke ALV gevraagd worden of er 

bezwaar is tegen het Engels spreken gedurende de ALV. Uiteraard worden Nederlandstalige 

vragen daarbij in het Nederlands beantwoord en zal dit hierna kort in het Engels worden 

samengevat. Tevens behoudt het bestuur de tweetalige ALV-boekjes, zodat elke student mee 

kan lezen.  

 

De notulen zullen worden uitgewerkt in de taal waarin er werd gesproken tijdens de ALV. Zo 

zullen de Nederlandse vragen en antwoorden in het Nederlands worden genotuleerd en de 

Engelse vragen en antwoorden worden in het Engels genotuleerd. De Nederlands 

geformuleerde vragen en antwoorden zullen in de notulen worden samengevat in het Engels. 
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4.7 Oud-besturen borrel 

 

De oud-besturen borrel staat op de planning voor begin april. Vanwege vermeende problemen 

met de contributie is er door de secretaris voor gekozen om deze borrel verderop in het jaar te 

plaatsen, zodat er dan zekerheid is dat de contributie geïnd is. Op deze manier is er budget om 

er een fantastische borrel van te maken. De borrel zal gaan plaatsvinden op een vrijdag of 

zaterdag, zodat het niet in conflict is met de drukke werkweek van oud-besturen.  

 

5. PENNINGMEESTER & COMMISSARIS INTRODUCTIE  

5.1 Penningmeester  

“A wise person should have money in their head, but not in their heart.”  --Jonathan Swift 

5.1.1 Herbegroting  

 
De inkomsten zijn dit jaar iets lager dan verwacht. De inschatting van het aantal leden was niet juist aan 

het begin van het jaar en ook hebben we nog nieuwe inschrijvingen tijdens de OWL week in januari. 

Dit brengt het totaal van leden op 1605 en niet 1550. Dit resulteert in meer contributie. De opbrengsten 

van Studystore zijn helaas nog iets lager dan verwacht. De hoofdoorzaak is de numerus fixus, waardoor 

er significant minder eerstejaarsstudenten zijn. Waar extra inkomsten liggen in de toekomst is bij het 

LAP. Dit wordt overgedragen naar de SPIL. Het LAP kreeg altijd een bijdrage van de universiteit voor 

de activiteiten die zij organiseerden. De SPIL zal vanaf volgend academisch jaar die bijdrage krijgen 

mits de SPIL genoeg activiteiten organiseert voor alumni. Voor de activiteiten die de SPIL dit jaar nog 

voor alumni zal organiseren, kan de SPIL een bijdrage vragen van het instituut. Het is echter nog 

onduidelijk hoeveel dit precies zal zijn.  

Sommige uitgavenposten zijn lager uitgevallen en andere hoger. De posten die hoger zijn dan verwacht 

zijn ICT en DEBAT. De commissie onder de commissaris Onderwijs & Politiek hebben nog niet veel 

geld gespendeerd. Hier was dus ruimte om te herbegroten. Er is meer geld gegaan naar het SPIL 

weekend en sociale activiteiten.  

De schenking die het XXXIXe bestuur van het XXXVIIIe bestuur heeft ontvangen zal volledig op gaan 

aan de nieuwe website. Het plan om SPIL-gele shirts te kopen voor dat geld, zal niet meer uitgevoerd 

kunnen worden.  

5.1.2 Contributie  

 

Dit jaar stond de contributie gepland voor november. Het is de secretaris en de penningmeester niet 

gelukt om dit op tijd te innen. Door problemen met PCLeden, die aan het begin van het jaar al 

ontstonden, is het in november niet gelukt. Door de december drukte is het ook in december niet gelukt. 

Bovendien is december een dure maand voor veel mensen, dus was de penningmeester bang dat de 

incasso niet erg succesvol zou zijn. In januari ontstonden echter nieuwe problemen met PCLeden, 

waardoor het wederom niet lukte. De secretaris en de penningmeester zijn druk bezig geweest met een 

oplossing. Met de hulp van het XXXVIIe bestuur is het gelukt om de contributie te innen.   

Aan de leden die geen nederlandse rekeningnummer hebben is al wel gevraagd of ze de contributie zelf 

over willen maken naar de bankrekening van de SPIL. Dit is door een groot aantal reeds betaald.  

 

5.1.3 KasCommissie   
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De eerste kascontrole stond gepland voor 10 februari. Deze is echter een week uitgesteld omdat de 

penningmeester en een lid van de KasCommissie ziek waren. Op 17 februari heeft de kascontrole 

plaatsgevonden. Het verslag daarvan zal bij het ALV-boekje gevoegd worden. Vanwege drukte heeft er 

nog maar een kascontrole plaatsgevonden. Voor het tweede semester streeft de penningmeester ernaar 

om er nog twee te laten plaatsvinden, zodat de controles minder tijd in beslag nemen.  

5.2 Commissaris Introductie  

 
“Be genuinely interested in everyone you meet and everyone you meet will be genuinely interested in 

you” - Rasheed Ogunlaru  

5.2.1 Algemeen  

De commissie bestaat dit jaar voor het eerst. De commissie had een tijdje nodig om op te starten. In het 

eerste half jaar zijn er nog niet veel activiteiten georganiseerd, maar in het tweede half jaar gaat er een 

stuk meer georganiseerd worden.  

De commissaris ziet dat de commissie elkaar goed leert kennen en dat er een paar eerstejaars zijn die bij 

elke SPIL activiteit aanwezig zijn. Dit vindt de commissaris fijn.  

5.2.2 Activiteiten  

De commissie introductie is aan het begin van het jaar fanatiek aan de slag gegaan voor de eerstejaarsdag 

die ze wilden organiseren voor de eerstejaars die niet bij het EerstejaarsWeekend aanwezig konden zijn. 

Dit werd echter allemaal te kort dag, dus is er besloten die te verplaatsen naar september volgend jaar 

wanneer de nieuwe commissie nog niet gevormd is. Op die manier kan het de dag worden zoals die 

bedoeld was. De commissie introductie is begonnen met het organiseren van studie groepen in Leiden 

en Den Haag vanaf de eerste tentamenweek. In Den Haag zijn deze groepen populairder dan in Leiden 

en daar worden ze dan ook elke tentamen week georganiseerd. De ouderdag in Leiden heeft op 7 februari 

plaatsgevonden. Ondanks dat het een klein groepje was, was het een zeer geslaagde dag. Voor volgend 

jaar raadt de commissaris echter wel aan om onderzoek te doen naar een manier om meer mensen te 

trekken. Het openhouden van de FSW is erg duur, zeker als het zo’n kleine groep betreft. Mocht de 

interesse niet hoger worden, is een ouderavond in plaats van een ouderdag organiseren ook een optie in 

Leiden. De ouderdag in Den Haag heeft op 8 maart plaatsgevonden.  

5.2.3 EersteJaars Weekend (EJW)  

 

De commissie introductie is in december gaan zoeken naar de locatie voor het EersteJaarsWeekend 

(EJW) van 2020. Ze zijn bij de locatie van twee jaar geleden uitgekomen, Delft. Dit beviel toen goed en 

de commissaris voorziet geen problemen bij het neerzetten van een fantastisch EJW op deze locatie.  

De commissaris gaat de aankomende tijd onderzoek doen naar het verplaatsen van het EJW. Tijdens de 

beleids-ALV was al aangegeven dat het voor dit jaar niet haalbaar was. De commissaris zal de voor- en 

nadelen onderzoeken en van die feiten een advies geven aan het volgende bestuur. 

5.2.4 Commissie  

 

De commissaris is erg tevreden over de commissie introductie. Het zijn stuk voor stuk hardwerkende en 

lieve commissieleden. De commissaris heeft nauw contact met de voorzitter en heeft niks te klagen. 

Ongeveer elke week is er contact over de gang van zaken en over wat er nog moet gebeuren voor de 

volgende activiteit. De commissaris heeft in blok een bij elke vergadering gezeten en in blok twee bij 

bijna geen enkele om te kijken hoe de commissie zou functioneren. Beide blokken ging het goed, maar 

de commissie heeft aangegeven dat ze het fijn vinden als de commissaris bij de meeste vergaderingen 
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aanwezig is en dus zal de commissaris ernaar streven om bij zoveel mogelijke vergaderingen van de 

commissie introductie aanwezig te zijn.  

 

6. COMMISSARIS ONDERWIJS & POLITIEK 

 
‘Order is for idiots, genius can handle chaos’ – Albert Einstein 

  

De commissaris Onderwijs en Politiek, die vier commissies overziet, heeft enkele algemene doelen voor 

evenementen, die door de commissies moeten worden georganiseerd, gesteld. Dit jaar wilde de 

commissaris de meeste activiteiten organiseren met het overkoepelende thema van interdisciplinariteit. 

Ze heeft echter waargenomen dat deze doelen niet samengaan met de nieuwe structuur. Onder deze 

structuur zijn de commissies meer onafhankelijk. De commissaris heeft daarom besloten om haar doelen 

los te laten en de commissies te laten besluiten in welke onderwerpen zij geïnteresseerd zijn. Op deze 

manier zullen de activiteiten een groter succes zijn omdat de commissies er zelf ook enthousiast over 

zijn. De commissaris is er ook van overtuigd dat de commissies zelf het beste kunnen aanvoelen in 

welke activiteiten leden het meest geïnteresseerd zijn. 

  

Een van de grootste uitdagingen voor de commissaris van de afgelopen maanden is het werken met de 

nieuwe structuur van commissies. Terwijl de commissaris van mening is dat het erg belangrijk is voor 

de commissaris om een goede relatie te hebben met haar commissies, is het ook duidelijk geworden dat 

deze relatie anders is ten opzichte van voorgaande jaren, vanwege de nieuwe structuur. In het begin van 

het jaar (voornamelijk het eerste blok) heeft ze geprobeerd bij zoveel mogelijk vergaderingen aanwezig 

te zijn, koos ze er tijdens het tweede blok voor om de commissies en voornamelijk de voorzitters meer 

vrijheid te geven door niet aanwezig te zijn. In het eerste scenario was de commissaris erg aanwezig, 

waardoor de rol tussen commissaris en de voorzitter van de commissie onduidelijk werd voor de 

commissieleden. Het hielp de commissaris echter wel om up-to-date te blijven met de bezigheden van 

de commissie en hoe de sfeer in de commissie was. Gedurende het tweede blok werd de commissaris 

voornamelijk up-to-date gehouden door updates van de voorzitters van haar commissies. Terwijl dit de 

commissies hielp met hun onafhankelijkheid en de verduidelijking van de rol van de voorzitters, zag de 

commissaris ook dat dit een grotere kloof creëerde tussen de commissaris en haar commissies. Ook 

voelden sommige commissies de band met de SPIL niet meer en misten de begeleiding van de 

commissaris. Vanwege deze twee ervaringen is de commissaris nu op zoek naar een compromis tussen 

deze twee uitersten. Haar plan is om regelmatig bij vergaderingen te zijn, maar niet bij allemaal. 

Belangrijke vergaderingen die de commissaris van plan is bij te wonen zijn vergaderingen vlak voor 

activiteiten of waar grote besluiten gemaakt worden. De commissaris wil ook meer naar haar commissies 

en leden luisteren, wanneer en waar de behoefte ligt voor haar om bij vergaderingen te zijn. De 

commissaris is bezig met het evalueren van haar aanwezigheid tijdens vergaderingen, ziet ze uit eigen 

ervaring van het eerste semester dat de communicatie met haar commissies voornamelijk via de 

voorzitters moet gaan. Anders wordt communicatie erg chaotisch en verdwaald belangrijke informatie. 

Voor formeel, excursie en onderwijs commissie ziet de commissaris dat wekelijkse vergaderingen 

(afgezien van de tentamenweek) erg belangrijk zijn. De commissies doen dit momenteel al, wat de 

commissaris erg waardeert. Regelmatige vergaderingen zijn belangrijk zodat commissies een fijn en 

sociaal groepsgevoel creëren. Daarbij maakt dit de regelmatige updates over de bezigheden van de 

commissie makkelijker. Bovendien denkt de commissaris dat het ook belangrijk is dat zij aanwezig is 

bij sociale activiteiten van de commissie, om zo de band tussen de commissie en commissaris te 

versterken. De commissaris moedigt haar commissies aan om veel commissie uitjes te organiseren, 

aangezien het erg leuk is voor alle commissieleden en het een groepsgevoel creëert binnen de 

commissie.  

  

Al deze evaluaties over de structuur en de rol van de commissaris zijn voortgekomen uit regelmatig 

contact tussen de commissaris en de voorzitters van haar commissies. De commissaris heeft naar 

terugkoppeling gevraagd van haar commissies en voorzitters, om zo constant de nieuwe structuur te 

blijven verbeteren. Ze zal hier goed toezicht op blijven houden voor de rest van het jaar, om op deze 

manier snel problemen aan te kunnen pakken. De commissaris adviseert om dit evaluatiemechanisme 
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nog minimaal een jaar vol te houden, om zo alle praktische dingen van de nieuwe structuur uit te werken 

en nieuwe mogelijke zwakheden snel te verbeteren. De beste manier hiervoor is om met zoveel mogelijk 

betrokken mensen te praten. De commissaris denkt dat communicatie hier erg waardevol en extreem 

belangrijk is.  

  

6.1 Commissaris Onderwijs 
  

6.1.1 Onderwijs commissie 
  

De commissie bestaat uit zes leden, waarvan drie internationale studenten. De voorzitter van de 

commissie is helaas gestopt, waarna de commissaris de rol van voorzitter heeft toebedeeld aan twee 

leden van de commissie. Op deze manier wordt de werkdruk verdeeld en wordt de verantwoordelijkheid 

door twee mensen gedragen. De commissaris is erg tevreden over het werk van de twee voorzitters en 

is van mening dat het hebben van twee voorzitters een uitzondering moet blijven, maar dit voor deze 

commissie een goede oplossing was. De onderwijscommissie heeft zijn eerste activiteit gehad op de dag 

van de Beleids-ALV. Het was een workshop over de mogelijkheden en de werking van een ALV. De 

workshop is door enkele commissieleden gegeven. De commissie is hier enkele zaken opgevallen. Alle 

officiële documenten van de SPIL, zoals het Huishoudelijk Reglement en de Statuten zijn alleen in het 

Nederlands, waardoor de internationale studenten zich moeilijk konden betrekken bij deze workshop. 

Om deze reden is de commissie (de Nederlandse leden) begonnen met het vertalen van deze documenten 

naar het Engels. Ondanks dat deze vertaling nooit “officieel” zal worden, denkt de commissaris toch dat 

deze onofficiële vertaling kan helpen om de documenten en de hele vereniging hiermee te verbinden. 

De commissaris is van plan om de vertalingen te presenteren tijdens de Instemmings-ALV, waar het 

Kandidaats Bestuur wordt ingestemd. De commissaris denkt ook dat het voor de commissie lastig was 

zo’n workshop aan het begin van het jaar te organiseren, aangezien veel leden nog geen ervaring hadden 

binnen de SPIL. De commissie viel ook op dat het meerwaarde heeft om de workshop te organiseren 

voor de Wissel-ALV, gezien dit de eerste ALV is die de meeste leden bijwonen. Vanwege deze redenen, 

hebben de commissaris en de commissie besloten om de workshop opnieuw te organiseren voor de 

Wissel-ALV, als laatste activiteit van de commissie. De tweede activiteit van de commissie was een 

workshop over het samenvatten van colleges, gegeven een medewerker van het instituut. De workshop 

was een enorm succes, met 32 aanwezige leden. Afgezien van de goede organisatie van de commissie, 

was de timing en de spreker ook een verklaring voor het succes. Op het moment van schrijven is de 

commissie bezig met het organiseren van een derde activiteit, de carrièreavond, die plaats zal vinden in 

Den Haag. 

  

In samenwerking met de commissaris Extern is de commissie begonnen met het geven van “Politieke 

Updates”. Het idee is dat de commissie elke week een overzicht geeft van belangrijke nieuwsberichten 

van de afgelopen week. Dit overzicht wordt geplaatst op Instagram en zal leden een overzicht geven van 

berichten die zij misschien gemist hebben.  

  

De commissie is ook elk blok bezig geweest met het maken van evaluaties. De hoeveelheid ingevulde 

evaluaties blijkt echter tegen te vallen. De commissaris heeft om die reden besloten dat de inspanning 

van de commissie niet gelijk staat aan de uitkomst van de evaluaties en daarom zal de commissie zich 

gaan focussen op anderen taken.  

  

6.1.2 Boekverkoop 
  

De commissaris Onderwijs en Politiek heeft veel tijd en moeite gestoken in de boekverkoop. De 

boekverkoop gaat tot nu toe soepel en er zijn geen klachten van leden ontvangen. De commissaris denkt 

dat dit een groot succes is. Er zijn echter in vergelijking met vorig jaar minder boeken verkocht. De 

commissaris denkt dat dit te verklaren is door de daling van het aantal eerstejaars. De commissaris is 

van plan om ook een boekverkoop voor masterstudenten te starten. Haar idee was om een boekenlijst te 

maken voor de mastervakken. Maar na het besteden van veel tijd met alle verschillende mastervakken, 

specialisaties, keuzevakken en docenten (vakken worden gegeven in Leiden en Den Haag), heeft ze 
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besloten dat deze boekenlijst te veel tijd kost wanneer gekeken wordt naar het aantal master studenten. 

De commissaris heeft daarom besloten om in plaats van een aparte boekenlijst te maken, 

masterstudenten de zoekbalk op de website kunnen gebruiken om de benodigde boeken te zoeken. Ze 

kunnen nog steeds boeken bestellen met de ledenkorting. 

  

6.2 OLC 
  

De commissaris heeft gesolliciteerd voor een positie in de OLC. Door middel van deze positie kan ze 

op de hoogte gehouden worden van de behoeften van studenten en kan ze alle politicologie studenten 

representeren. Dit jaar wil ze de focus leggen op de kloof tussen Leiden en Den Haag en wil ze werken 

aan het dichten van die kloof. De commissaris denkt dat het erg belangrijk is dat een bestuurslid in de 

commissie zit, om op deze manier geïnformeerd te blijven over wat er binnen de universiteit en institutie 

gebeurt als het gaat om educatie. Ze heeft echter opgemerkt dat dit ook kan zonder dat een bestuurslid 

verkozen is. Het huidige systeem betekent namelijk ook dat een bestuurslid er niet als vertegenwoordiger 

van de vereniging zit. Daarom is het doel om een observeer plek te bemachtigen voor de SPIL in de 

OLC. Andere verenigingen hebben een vergelijkende opzet en de commissaris denkt dat dit opvolgende 

commissarissen meer tijd geeft om de focus te leggen op de primaire taken van een bestuurslid. De 

commissaris heeft als doel om zo’n positie te onderhandelen.  

  

6.3 Studenten Klankbordgroep 
  

De commissaris Onderwijs en Politiek is ook onderdeel van de Studenten Klankbordgroep van de 

faculteit, net als haar voorgangers hebben gedaan. Deze groep vergadert regelmatig om verschillende 

universiteit gerelateerde kwesties te behandelen. De vergaderingen worden georganiseerd door de 

assessor van de faculteit. De assessor communiceert ook de uitkomsten van deze vergadering door aan 

de faculteit. De commissaris is van mening dat haar positie binnen deze groep erg waardevol is en dat 

het een goed platform is om educatie gerelateerde kwesties te bespreken. Het helpt ook de verbinding 

tussen verschillende studies van de Faculteit der Sociale en Gedragswetenschappen.  

  

6.4 Commissaris Politiek 
  

“Brexit is like you win in the casino on the Titanic” - Speaker at the brexit lecture 

  

6.4.1 Formele Activiteiten 
  

De commissie Formele Activiteiten bestaat uit vijf leden, waarvan drie internationale studenten. De 

commissie heeft tot nu toe een activiteit georganiseerd. Dit was een lezing over de economische 

gevolgen van de Brexit. Verder geplande activiteiten uit de jaarplanning konden helaas niet gerealiseerd 

worden, omdat tijden verschoven moesten worden. Dit betekende dat veel mogelijke data voor 

activiteiten erg kort dag waren, waardoor het niet uit te voeren was. De commissaris betreurt deze 

veranderingen en heeft een betere planning gemaakt voor het tweede semester, om hopelijk deze 

problemen te voorkomen. Bovendien is ze van mening dat ze in het algemeen te veel activiteiten heeft 

gepland voor deze commissie. De commissaris denkt dat het belangrijker is om een paar goed 

georganiseerde activiteiten te hebben dan veel last minute evenementen.  

 

6.4.2 Excursies  

 

De commissie heeft tot nu toe vijf activiteiten georganiseerd. Ze zijn begonnen met een excursie naar 

de ICC met (...) deelnemers. De volgende activiteit was in November en dat was naar de Nederlandse 

talkshow Pauw, 42 studenten gingen mee met deze excursie. Dit was een activiteit waar nederlands 

werd gesproken. We hebben niet alleen als publiek bij de talkshow gezet, maar we hebben ook meer 

informatie gekregen over hoe Pauw wordt gemaakt en kregen de kans om onze eigen SPIL talk show 

op te nemen. In december heeft de commissie een excursie naar het ministerie van Buitenlandse Zaken 
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georganiseerd. Bij deze excursie gingen er 44 studenten mee. In de eerste week van februari werd er 

door de commissie de Ambassade Hop georganiseerd. Tijdens deze activiteit zijn de ambassades van 

Brazilië, Indonesië en de Verenigde Staten bezocht. Door een probleem met de planning bij de 

ambassade van Peru kon deze afspraak niet doorgaan. De activiteit was een groot succes en de 

commissie had een erg goede tijdsplanning. De volgende afspraak vond plaats bij Amnesty 

International.  

 

Samen met twee leden van de commissie excursie heeft de commissaris in samenwerking met de 

Historische Studievereniging (HSVL) een kroegencollege georganiseerd. Het kroegencollege was een 

serie van zes colleges verspreid over twee rondes in drie verschillende kroegen in Leiden. Het 

onderwerp was “Oorlog en Vrede” en er waren rond 100 inschrijvingen. Tussen de colleges door was 

er livemuziek. Het was het eerste optreden van de SPIL-band. Dit was een groot succes. 

 

6.4.3 Master commissie  

 

Dit jaar heeft de SPIL voor de eerste keer een Master commissie gevormd. De commissie heeft tot nu 

toe één activiteit georganiseerd. Het was een workshop over hoe je onderzoek doet en hoe je op een 

goede onderzoeksvraag kan komen. De workshop was georganiseerd samen met Dr. Spirova en werd 

gegeven door een PhD student van het instituut. De workshop was succesvol met 15 deelnemers. De 

commissaris is druk bezig met een netwerk en carrière activiteit voor master studenten samen met de 

B.I.L.. Ze denkt dat deze samenwerking nuttig is aangezien de doelgroep groter is wat het makkelijker 

maakt om zo’n grote activiteit te organiseren.  

 

Hoewel de commissaris merkt dat masterstudenten een moeilijke groep zijn, vindt ze het wel 

belangrijk om deze groep te blijven betrekken. De vereniging zal door de tijd heen leren wat deze 

groep nodig heeft, maar dit betekent wel dat de SPIL moet blijven investeren. De commissaris denkt 

dat de enige manier om de masterstudenten succesvol te betrekken is door vallen en opstaan en door 

constant te verbeteren. Het heeft nog een lange weg te gaan, maar de commissaris gelooft dat de SPIL 

een fantastische vereniging is en dat het uiteindelijke een groot success wordt over een aantal jaar.  

 

6.5 Stairs Affairs  

 
Samen met de B.I.L. is de commissaris bezig met het ontwikkelen van een nieuw lezing concept met 

de naam “Stairs Affairs”. Het idee is gebaseerd of het concept van de universiteit van Amsterdam 

genaam “Room for Discussion”. Het concept voor ‘Stairs Affairs’ is dat mensen in belangrijke 

maatschappelijke posities geïnterviewd worden door studenten in Wijnhaven op de Spaanse Trappen. 

Het doel is om de studenten van Wijnhaven dichter bij de politieke wereld in Den Haag te brengen en 

om activiteiten die relevant zijn voor onze leden te organiseren met de hulp van het netwerk van de 

universiteit. De eerste activiteit staat gepland voor april.  

 

7. COMMISSARIS BUITENLANDSE BETREKKINGEN & FEESTELIJKE 

ACTIVITEITEN 
 

7.1 Commissaris Buitenlandse Betrekkingen 

 

“If we were meant to stay in one place, we would have roots instead of feet” – Rachel Wolchin 
 

De commissaris is erg blij met zijn vier reiscommissies. Waar twee commissies - de Brussel commissie 

en Korte Reis commissie - al een prachtige reis hebben neergezet en hun werk erop zit, zitten de andere 

twee commissies - de Congres commissie en de Lange Reis commissie - volop in de voorbereidingen 

van hun reizen. De aanwezigheid van enthousiaste en hardwerkende commissieleden en goede 

voorzitters stelt de commissaris zeer tevreden. Als van tevoren verwacht verschilt de precieze relatie 
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tussen commissaris en voorzitter per commissie. De commissaris probeert flexibel te zijn en per 

commissie - en per voorzitter - een positie aan te nemen die zo goed mogelijk past. De commissaris 

merkt op dat de verhouding tussen de voorzitter en de commissaris soms lastig te bepalen is; foutmarges 

zijn bij het organiseren van een buitenlandse reis klein en voor het belang van de reis dienen details tot 

in de puntjes gecontroleerd te worden, wat dubbel werk kan opleveren. Op dit moment gaat de 

commissie in eerste instantie over het uitzoeken van een bestemming en alles met betrekking tot de 

logistiek van de reis - denk aan het verblijf, vervoer, programma, reader, draaiboek en promotie. De 

commissaris controleert vervolgens al het hiervoor genoemde, en gaat daarnaast over zaken met 

betrekking tot de inschrijvingen en de deelnemers. 

 

In de nieuwe commissiestructuur is de commissie die we van oudsher kennen als de ‘commissie 

Buitenland’ opgedeeld in drie losse commissies: de Brussel commissie, de Korte Reis commissie en de 

Lange Reis commissie. Op deze manier is er dus voor elke buitenlandse reis die de SPIL organiseert een 

eigen commissie. Dit wordt als zeer positief ervaren; meer SPIL’ers krijgen de kans een reis naar het 

buitenland te organiseren en daarbij kan een commissie zich volledig richten op enkel haar ene, eigen 

reis. Een onvoorziene bijkomstigheid is hierbij een groter aantal commissies onder de commissaris die 

doorlopen terwijl de commissaris met een betreffende commissie op reis is, waardoor aandacht verdeeld 

moet worden. 

 

7.1.1 Brussel commissie 
 

Van 25 november op 26 november zijn 49 SPIL’ers met de Brussel excursie afgereisd naar Brussel - het 

hart van de Europese Unie. De extra tijd die de Brussel commissie dit jaar heeft gehad om de reis voor 

te bereiden - omdat deze commissie voor de zomer al is aangesteld - is zeker positief bevallen. Op deze 

manier is er ondanks het toch al hectische begin van het jaar goed de tijd om alles goed en rustig uit te 

denken. De voorbereidingen van de reis liepen goed. De combinatie van een hardwerkende commissie 

en een uitstekende voorzitter hebben geleid tot een zeer mooie en geslaagde reis. Na een vroege, 

slaperige, busrit begon het programma met een bezoek aan ‘Business Europe’, waarna we langsgingen 

bij de Nederlandse Permanente Vertegenwoordiging bij de EU. De volgende dag hebben we een bezoek 

gebracht aan de Europese Commissie en zijn we bij het gloednieuwe NAVO hoofdkwartier in gesprek 

gegaan met Eric Povel. Het afreizen met een deelnemersaantal van 49 in combinatie met het gebruik 

maken van een touringcar is wederom zeer goed bevallen. Het dit jaar toegevoegde deelnemerscontract 

dat elke deelnemers heeft moeten ondertekenen - zoals eerder al het geval was bij de Korte Reis en 

Lange Reis - is gelijk van pas gekomen, gezien alle afmeldingen mooi op tijd kwamen en de late 

afmeldingen in combinatie met de daarbij samenhorende stress zijn voorkomen. De commissaris wil 

zijn opvolger dan ook meegeven de invoering van het deelnemerscontract door te zetten en bij elke SPIL 

reis gebruik te maken van een deelnemerscontract. 

 

7.1.2 Korte Reis commissie 
 

Van 28 januari op 2 februari zijn 36 SPIL’ers afgereisd naar Boedapest. Doordat de universiteit besloot 

toch een paar hertentamens te plannen in de (doorgaans) vrije week tussen de herkansingen en het begin 

van blok 3 waren enkele deelnemers helaas niet meer in staat mee te gaan op reis. De voorzitter is samen 

met de commissaris in gesprek met het instituut om volgend jaar een vergelijkbare situatie te kunnen 

voorkomen. De Korte Reis commissie heeft hard gewerkt aan een prachtig programma, bestaande uit 

bezoeken aan het ‘Tom Lantos Institute’, de ‘Great Market Hall’, een walking tour, het Hongaarse 

Parlement, de Nederlandse Ambassade, het ‘Institute of Foreign Affairs and Trade’, de politieke partijen 

‘Jobbik’ en ‘Magyar Szocialista Párt (MSZP)’, een optioneel schaatsuitje, een optioneel bezoek aan de 

thermal baths, een prachtig afsluitend diner bij ‘Hard Rock Café’ en op de dag van vertrek nog een 

bezoek aan ‘House of Terror’. Daarbij zijn een bezoek aan de Hongaarse Ambassade in Den Haag en 

een traditioneel Hongaars diner voorafgegaan aan de reis. Tijdens de reis ontbrak het daarnaast niet aan 

onvergetelijke uitgaansavonden en karaoke. De commissaris is zeer tevreden over deze geslaagde Korte 

Reis, waarbij een fanatieke en gezellige commissie in combinatie met een voorzitter die zich uitstekend 

heeft ontwikkeld essentieel zijn geweest.  
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7.1.3 Lange Reis commissie 
 

Van 26 juni tot en met 10 juli zal de Lange Reis plaatsvinden. Met een gezelschap van 35 SPIL’ers zal 

er worden afgereisd naar Taipei, Taiwan. De Lange Reis commissie heeft met goedkeuring van bestuur 

gekozen voor deze bestemming aangezien zij van mening zijn dat er wordt voldaan aan de volgende 

Lange Reis criteria: 

• Politieke Relevantie; 

Taiwan is al ruim 70 jaar officieel in oorlog met China. Beide landen claimen het ‘ware China’ 

te zijn. Toch erkennen de meeste landen op de wereld Taiwan niet als officieel land, omdat ze 

daarmee het grote China voor de voet lopen. Dit politieke conflict ligt heel gevoelig en is 

interessant om meer informatie over te verkrijgen. 

• Politicologische Relevantie; 

Taiwan is een democratie. Dit betekent dat er tijdens het bezoek verschillende instanties kunnen 

worden bezocht, zoals het parlement, ambassades, parlementsleden, NGO’s en andere 

overheidsinstellingen. Dit sluit goed aan op de onderwerpen die studenten IP (en IBO), 

Politicologie en IRO meekrijgen tijdens hun studie. De stof wordt in de praktijk gebracht en 

deelnemers kunnen hun verworven kennis in de praktijk brengen door in gesprek te gaan met 

politici en (kritische) vragen te stellen.  

• Culturele Relevantie; 

In Taiwan is een groot deel van de gehele Oost-Aziatische cultuur in een enkel eiland terug te 

vinden. Er zijn talloze tempels te bezoeken, aangezien een groot deel van het land Boeddhistisch 

is. Verder zijn er musea die nog schatten uit de Chinese Min-dynastie huisvesten. Ook is het 

interessant om in gesprek te gaan met de Taiwanezen zelf over hoe zij hun relatie met China 

zien en wat voor impact de spanningen op hun dagelijks leven hebben.  

• Financiële Haalbaarheid; 

De deelnemersbijdrage is dit jaar vastgesteld op 700 euro. Het is hiermee financieel haalbaar 

naar Taiwan af te reizen. De levenskosten zijn relatief lager dan in Nederland. 

• Waarborging veiligheid; 

Er zijn momenteel geen veiligheidsrisico’s voor Taiwan. Vanuit het Ministerie van 

Buitenlandse Zaken zijn de veiligheidsrisico’s voor het gehele land ‘groen’ gemarkeerd. Wel is 

er een stijgende oplettendheid met betrekking tot het uitgebroken coronavirus. Op het moment 

van schrijven heeft dit nog tot geen enkele verhoging van de veiligheidsrisico’s geleid, maar de 

commissaris zal de ontwikkelingen nauw in de gaten houden.  

 

Op het moment van schrijven is de bestemming net bekendgemaakt, wordt er gewerkt aan 

motivatiebrieven door SPIL’ers die mee willen en is de commissie druk aan de gang met de 

voorbereidingen van de reis. Er zullen wederom drie pré-activiteiten worden georganiseerd. De 

commissaris en penningmeester zijn bezig met de aanvraag voor een CASSA subsidie. De commissaris 

heeft er vertrouwen in dat de Lange Reis commissie een net zo succesvolle reis zal organiseren als de 

Brussel commissie en Korte Reis commissie eerder dit jaar hebben gedaan.   

 

7.1.4 Congres commissie 
 

De Congres commissie zal dit jaar het IAPSS World Congress in Wenen bezoeken - dat plaatsvindt van 

21 april tot en met 24 april. De bevonden hervormingen binnen IAPSS hebben bijgedragen aan dit 

besluit. Er is niet tijdig een waardig alternatief gevonden. De commissie zal tijdens het verloop van het 

jaar verder onderzoek blijven doen. Aan het eind van het jaar zal op basis van het verdere onderzoek in 

combinatie met de opgedane ervaring van het dan reeds bezochte IAPSS World Congress een 

aanbeveling worden geformuleerd voor de opvolger van de commissaris. De exacte data van de reis zijn 

op het moment van schrijven nog niet bekend, maar van belang zal zijn dat deelnemers de mogelijkheid 

hebben het volledige congres van begin tot eind bij te wonen. Ook zal er aandacht zijn voor interessante 

en relevante activiteiten naast het congres. Deelnemers zullen worden geplaatst op volgorde van 

inschrijving. Ook zal er weer gebruik worden gemaakt van een deelnemerscontract. Waar de Congres 

commissie in het eerste semester nog niet concreet bezig was met haar reis en daarmee nog niet erg 
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actief was, zijn de voorbereidingen op het moment van schrijven in volle gang. De commissaris heeft 

het volste vertrouwen in de commissie en gelooft dat de commissie een mooie reis zal neerzetten. 

 

7.1.4.1 IAPSS 
 

Aan het begin van het jaar is er - om te kunnen besluiten hoe er invulling moest worden geven aan de 

vernieuwde Congres commissie - gesproken met oud-SPIL bestuursleden. Hieruit kwam onder anderen 

naar voren dat de IAPSS reis populair was onder de internationale studenten, maar dat de organisatie 

van de IAPSS congressen vaak te wensen over liet. Daarbij wordt het programma van een IAPSS 

congres altijd pas erg laat bekend gemaakt, en over de contributie en financiën bestond veel 

onduidelijkheid. Ook het contact met IAPSS ging bijzonder moeizaam. 

 

Nadat deze ervaringen waren gehoord is er besloten contact op te nemen met onze zusterverenigingen 

Ismus en Machiavelli. Ismus bleek na een motie in 2017 geen lid meer te zijn van IAPSS en niet meer 

af te reizen; IAPSS als disfunctionele organisatie, slechte communicatie en veel gebroken beloftes 

werden hierbij genoemd. Ook Machiavelli had geen goede ervaringen met IAPSS. Slecht contact, slecht 

georganiseerd en samenval van congressen met tentamenperiodes werden genoemd. Zowel Ismus als 

Machiavelli zullen dit jaar dan ook niet afreizen naar een IAPSS congres. 

 

Na het bovenstaande is besloten contact te zoeken met IAPSS. De commissaris Buitenlandse 

Betrekkingen en voorzitter (SPIL) zijn in gesprek gegaan met het hoofd van de organisatie van het 

IAPSS World Congress en met de penningmeester van IAPSS. Het belangrijkste wat hieruit naar voren 

kwam is dat IAPSS op dit moment bezig is met een reorganisatie, omdat IAPSS op de hoogte is van de 

problemen die er spelen binnen de organisatie - met name met betrekking tot financiën en transparantie. 

Over bepaalde wijzigingen is al gestemd tijdens een General Assembly in het jaar 2019 - 2020. Hierbij 

is de SPIL niet aanwezig geweest. Voor SPIL is hier minstens één belangrijke directe consequentie:  

 

IAPSS-lidverenigingen bestaan niet meer. Enkel individuen kunnen lid worden van IAPSS, en 

enkel individuen kunnen dus stemmen. Dit betekent dan ook dat SPIL op dit moment geen lid 

meer is van IAPSS, geen contributie meer betaalt, en geen stemrecht meer heeft tijdens de 

General Assembly. IAPSS is op zoek naar een meer partner-achtige relatie met verenigingen, 

waarbij er (mogelijk in samenwerking) meer wordt georganiseerd in de regio. 

 

Duidelijk is dat SPIL op dit moment zeer kritisch moet zijn - en blijven - tegenover IAPSS. De 

geschiedenis die SPIL en andere verenigingen hebben met IAPSS lijkt niet erg positief te zijn, en dit zal 

niet zomaar van de ene op de andere dag veranderen. Wel is het zo dat er op dit moment veel 

veranderingen aan de gang zijn binnen IAPSS, die deze organisatie hopelijk een goede richting op zullen 

sturen. Wanneer IAPSS zich positief zal ontwikkelen zou het een streven kunnen zijn om een IAPSS 

World Congress terug te halen naar Nederland - naar Leiden en/of Den Haag. 

 

7.2 Commissaris Feestelijke Activiteiten 
 

“Alcohol may be man's worst enemy, but the bible says love your enemy.” - Frank Sinatra 
 

De commissaris prijst zich gelukkig met zijn commissie vanwege enthousiaste commissieleden en een 

kundige voorzitter, in combinatie met succesvolle activiteiten. De nieuw geïntroduceerde maandelijkse 

borrel in Den Haag blijkt een groot succes. Een fijne samenwerking met onze kroeg - Brody’s Taphouse 

- en een enthousiaste commissie zijn hierbij essentieel geweest. Goede deals en een fijne sfeer maken 

Brody’s Taphouse tot een ideale nieuwe stamkroeg in Den Haag. De commissaris raadt zijn opvolger 

dan ook aan tijd en energie te steken in het kunnen behouden van deze kroeg als stamkroeg voor een 

maandelijkse borrel in Den Haag. Ook de feesten zijn goed bezocht, en het gala was onvergetelijk. De 

commissaris kan de commissie veel vrijheid geven bij de organisatie van activiteiten. 
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Met de nieuwe structuur is de zoals voorheen bekende ‘commissie Faciliteiten’ opgedeeld in twee losse 

commissies: de Feestelijke Activiteiten commissie en de Sociale Activiteiten commissie. Hierdoor is 

het takenpakket van deze commissie een stuk kleiner geworden. Als oplossing heeft de commissaris het 

budget per activiteit - dus ook per borrel - (in eerste instantie) volledig bij de commissie neergelegd. Dit 

is als zeer positief ervaren. Desondanks blijkt dat - op basis van het te besteden budget, de te organiseren 

activiteiten, overlap bij activiteiten van commissies en de bezetting van de commissies - de Feestelijke 

Activiteiten commissie en de Sociale Activiteiten commissie toch echt bij elkaar horen. Voor de verdere 

verloop van het jaar zal er bij de organisatie van toekomstige activiteiten dan ook worden samengewerkt 

tussen de twee commissies. 

 

Naast de gewoonlijke bezigheden is de commissaris ook een nieuw initiatief gestart; SPIL music. Hierbij 

wordt gepoogd muzikale leden bij elkaar te brengen en zo het gezamenlijk maken van muziek te 

stimuleren. Leden kunnen zich aanmelden en worden in een groep geplaatst. In deze groep komen 

toekomstige SPIL activiteiten waar live muziek zal worden gefaciliteerd voorbij en kunnen leden zich 

(samen) aanmelden om te komen spelen. Als aftrap hebben we enthousiaste muzikale SPIL’ers horen 

spelen bij het live muziek intermezzo tijdens het Kroegencollege - georganiseerd door SPIL en HSVL. 

Met mogelijk live muziek op de maandelijkse borrels en een bandnight in het vooruitzicht zullen we 

hier de komende tijd zeker meer van zien en horen. 

 

7.2.1 Commissie 
 

De Feestelijke Activiteiten commissie gaat dit jaar over de borrels, de feesten en het gala; elk van deze 

zijn de afgelopen maanden al aan bod gekomen! Naast de vaste maandelijkse borrel in Leiden is er ook 

een maandelijkse borrel in Den Haag geïntroduceerd. Dit blijkt een groots succes te zijn, met zelfs een 

betere opkomst dan de borrels in Leiden al hadden. Ook wordt er dit jaar nog volop gefrituurd in 

Stadsbar de Storm. De commissie verbindt thema’s aan borrels om deze nog leuker te maken: met een 

SPILtoberfest borrel, Halloween borrel, Sinterklaas borrel en de reisbestemming-bekendmakings-

borrels zijn de borrels nooit saai. Ook wordt uitgaan na de borrels gepromoot met behulp van onze 

samenwerking met Nocto. 

 

Met een Neon feest en het FSW feest zijn ook de eerste SPIL feesten georganiseerd. Ook staan er 

binnenkort het Interfacultaire Feest: Interfiesta en het SPILxBIL feest op de planning. Maar de kers op 

de taart was natuurlijk het onvergetelijke SPIL Gala, dat dit jaar werd georganiseerd bij Galerie Café 

Leidse Lente. Alcohol heeft rijkelijk gevloeid, mooie verhalen zijn ontstaan en herinneringen zijn 

verdwenen. De opkomst was mooi, en de gasten waren nog mooier.  

 

De commissaris en de voorzitter van de commissie zijn op het moment van schrijven in gesprek met 

IIAM om meer feestelijke activiteiten te kunnen organiseren in Den Haag, maar dan op basis van 

samenwerking met andere verenigingen. Dit lijkt de commissaris een goede manier om meer (en meer 

passende) feestelijke activiteiten in Den Haag te organiseren. 

 

De commissaris is tevreden over de werking van deze commissie en heeft er vertrouwen in dat de 

commissie de rest van het jaar - en nu ook in samenwerking met de Sociale Activiteiten commissie - 

nog een hoop mooie en succesvolle activiteiten zal neerzetten. 

8. COMMISSARIS INTERN 

8.1 Commissaris DEBAT 

 

“‘Ik mag toch mijn mening wel geven?’ Nee, nee ik vind van niet, het zou verboden moeten worden! Ja, 

ga iets anders doen, weet ik veel, limonade drinken met je moeder bij de Hema ofzo in plaats van je zure 

zult over de wereld uit te smeren” – Brigitte Kaandorp 
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De commissie DEBAT heeft tot zover volgens planning twee edities voltooid en op schema naar de 

leden gestuurd. Daarbij zijn er sinds september iedere week zogeheten web-only artikelen op de website 

van DEBAT verschenen. Met het toenemen van het ledenaantal is ook de oplage van DEBAT 

omhooggegaan, van 1500 naar 1675 exemplaren per editie. Dit aantal is voldoende voor de leden en 

andere ontvangers, om een aantal exemplaren in beide hokken te hebben en om weg te geven in 

bedanktasjes. Ook laat het wat ruimte voor eventuele verdere groei, zodat de oplage niet in korte tijd 

nog verder omhoog moet. Vanwege een incomplete levering van de eerste editie, met een thema-sectie 

over het klimaat, heeft een deel van de leden die met vertraging gekregen maar de tweede editie, met 

het thema India, is zonder problemen geleverd. De commissie is alweer hard aan het werk aan de derde 

editie, die half april verwacht wordt. 

 

8.1.1 Commissie 

 
De commissaris mag zichzelf erg gelukkig prijzen met de vaardigheid en gedrevenheid van de 

commissie DEBAT. Onder leiding van een ervaren en kundige voorzitter loopt de commissie zo soepel 

als de commissaris maar kan wensen. Hoewel er met 25 commissieleden goed gepland moet worden en 

niet iedereen zoveel pagina’s kan schrijven als ze zouden willen, heeft de commissaris niet het gevoel 

dat er teveel mensen in de commissie zitten om iedereen de kans te geven te kunnen werken zoals zij 

willen. De internetredactie krijgt hierbij ook de kans om te schrijven voor het tijdschrift. Door de zeer 

hoge opkomst bij vergaderingen krijgt iedereen daar de kans om iets in te brengen voor iedere editie en 

de voorzitter houdt pagina’s vrij voor degenen die niet bij vergaderingen kunnen zijn en daarom vragen. 

 

De structuur van de eindredactie, waarin alle leden uit de commissie iedere keer feedback krijgen van 

dezelfde persoon, werkt ook dit jaar naar tevredenheid en de eindredactie doet haar taak naar behoren. 

Voor iedere algemene vergadering komt de eindredactie samen om de thematiek en het algemene plan 

te bespreken, waarna op de algemene vergadering een verdeling wordt gemaakt over welk commissielid 

waarover gaat schrijven. 

 

Het concept van de enigszins vrijblijvende grafische vormgeving en vertaal subcommissies is ook 

succesvol gebleken. De voorzitter krijgt voldoende steun bij het vormgeven en de secretaris bij het 

vertaalwerk, zonder dat dit teveel verplichtingen oplevert voor de individuele commissieleden die hierbij 

betrokken zijn. 

 

Hoewel er vroeg in het jaar een commissie activiteit is geweest, merkt de commissaris dat er niet echt 

behoefte is vanuit de commissie om meer sociale dingen te doen met de commissie. Er moet simpelweg 

worden toegegeven dat de commissie DEBAT daarin afwijkt van andere commissies en door de 

individualistische inslag van het journalistieke karakter van DEBAT de commissieleden minder op zoek 

zijn naar het groepsgevoel dat andere commissies met zich meebrengen. Mede hierom is ook besloten 

niet op bezoek te gaan bij de NRC-redactie, omdat daar geen toegevoegde waarde in lijkt te zitten voor 

de commissie. 

8.1.2 DEBAT Online 

 
DEBAT Online heeft de trend van vorig jaar doorgezet om iedere week een zogeheten web-only artikel 

te publiceren op de aparte website van DEBAT. Deze artikelen zijn door de korte tijd tussen schrijven 

en publicatie zeer relevant en actueel, wat in de ogen van de commissaris zeer veel toegevoegde waarde 

heeft. Net als vorig jaar worden al deze artikelen gepromoot op de aparte sociale media van DEBAT, 

waardoor de populariteit van de website wordt gehandhaafd.  

 

Met de nieuwe commissiestructuur is het zoeken geweest naar de optimale verdeling tussen de 

verschillende commissieleden en de commissaris, en die laatstgenoemde hoopt de komende tijd meer 

artikelen op de website te kunnen laten verschijnen die eerder in het papieren tijdschrift zijn verschenen. 

 

8.1.3 Archief 
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Als onderdeel van die ambitie om op papier verschenen artikelen in de database van de website te 

plaatsen is de commissaris bezig met het aanleggen van een online archief. Dit online archief bevat de 

documenten van de definitieve versie van iedere editie zoals die naar de drukker zijn gestuurd en de 

commissaris is bezig ervoor te zorgen dat voor al deze edities ook definitieve versies zijn van alle 

afzonderlijke artikelen. Gezien de hoeveelheid werk dat dit proces met zich meebrengt verwacht de 

commissaris hier nog enige tijd mee bezig te zijn, maar het resultaat zal het aanvullen van de website 

aanzienlijk vergemakkelijken. 

 

Natuurlijk zijn nog niet alle oude papieren edities digitaal opgeslagen, en er is dan ook al lange tijd een 

fysiek archief met edities vanaf de allereerste jaargang van DEBAT. Helaas is dit archief niet compleet, 

maar de commissaris heeft geïnventariseerd welke edities er missen en gaat de commissarissen van die 

jaargangen proberen te benaderen om alsnog kopieën te kunnen bemachtigen om het archief compleet 

te maken. Het volledig digitaliseren van dit archief en alle edities die niet digitaal zijn opgeslagen lijkt 

voorlopig niet haalbaar en de commissaris ziet hier ook geen toegevoegde waarde in, maar wel zal hij 

het archief gaan doorzoeken op zoek naar de meest interessante artikelen. Die artikelen kunnen dan op 

de website van DEBAT Online opnieuw worden uitgegeven. Verder zal de commissaris zijn opvolger 

aanmoedigen het archief te onderhouden. 

8.2 Commissaris Almanak 

 
“De geheelonthouders hebben gelijk, en alleen de alcoholisten weten waarom” – Simon Carmiggelt 

 

Het maken van de almanak vordert vooralsnog volgens schema. Er is een aantal pagina’s naar de drukker 

PerfectBook gestuurd en hierop is feedback ontvangen door de commissie. Dit omvat vooral dingen 

waar de commissie op moet letten wanneer zij aan het werk is met InDesign om te zorgen dat de almanak 

er zo goed mogelijk uit komt te zien. De commissie heeft een duidelijk plan voor de invulling van de 

almanak en ligt op schema met het vergaren van de inhoud en zij is sinds de kerstvakantie begonnen 

met het werken aan de grafische vormgeving. 

 

8.2.1 Drukker 

 
Aangezien ons contract bij PerfectBook vorig jaar is verlengd zal ook dit jaar de almanak daar gedrukt 

worden. De commissie is al afgereisd naar het kantoor van PerfectBook in Vught om te inventariseren 

wat de mogelijkheden zijn voor verschillende papiersoorten en stalen te bekijken voor de kaft. 

Aangezien de voorzitter van de commissie dit jaar al ervaring heeft opgedaan met het werken in 

InDesign toen zij vorig jaar in dezelfde commissie zat is er besloten geen InDesign cursus te volgen bij 

PerfectBook. Er werd verwacht dat dit weinig toegevoegde waarde zou hebben, en de commissaris is 

daarover niet van mening veranderd. Na inventarisering van de overgebleven almanakken van vorig jaar 

is er besloten de oplage verder omlaag te halen, van 150 naar 130 exemplaren. Er zaten nog 66 

almanakken in dozen en het bestuur gaat proberen om dit aantal verder omlaag te krijgen middels o.a. 

promotie. Ook verwacht de commissaris dat de volgende editie door meer mensen wordt opgehaald door 

met de commissie te werken aan de zichtbaarheid van de almanak en de leden er beter van op de hoogte 

te brengen dat deze gratis is. Vandaar de relatief kleine vermindering. De commissaris hoopt er zo voor 

te zorgen dat er minder almanakken over zullen blijven, maar dat er toch genoeg almanakken zijn voor 

alle leden en om weg te geven aan andere verenigingen. De overgebleven exemplaren worden dan weer 

gebruikt voor promotiedoeleinden.  

 

8.2.2 Commissie 

 
Binnen de commissie heerst een goede sfeer en is er ruimte voor iedereen om haar mening te uiten. Alle 

commissieleden zijn gedreven en over het algemeen zitten ze op dezelfde lijn, wat de samenwerking 

vergemakkelijkt. Aangezien het maken van een almanak een echt lange-termijn project is zijn de 

deadlines niet heel strikt, maar ze laten desalniettemin ruimte voor verbetering binnen de commissie. 
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Twee mensen uit de commissie zijn aangewezen als redacteuren die de artikelen nakijken en feedback 

geven, waarna de voorzitter de laatste check doet. Nu het nieuwe semester is begonnen gaan alle 

commissieleden beginnen te werken met InDesign. Iedereen blijft met de lay-out werken binnen de 

algemene richtlijnen van PerfectBook en op een manier die past bij het later aan te kondigen thema, 

maar verder is iedereen verantwoordelijk voor aparte hoofdstukken, maar de commissie is wel van plan 

er voornamelijk samen aan te werken.  

 

Daarbij is de commissie momenteel ook hard aan het werk met het maken van plannen hoe de 

zichtbaarheid en bekendheid van de almanak onder de leden kan worden verbeterd. Net zoals vorig jaar 

zal de eerste maandelijkse borrel in mei worden gebruikt om het thema van de almanak te onthullen, 

maar de hoop is dat er ook nog extra andere manieren worden gevonden om de leden te enthousiasmeren 

een kopie op te halen. De commissaris heeft het volste vertrouwen in de commissie en haar vaardigheden 

al deze taken tot een goed einde te brengen en september aanstaande een uitstekende almanak te 

presenteren. 

 

9. COMMISSARIS EXTERN 

 
“I just do the Instagram” - Gaia trying to solve problems   
 

9.1 Commissaris Acquisitie  

9.1.1. Samenwerkingen  

De commissaris is het eerste half jaar bezig geweest met het in contact komen met verschillende 

bedrijven, op zoek naar samenwerkingen. Vaak zijn de reacties helaas negatief omdat de bedrijven niet 

willen samenwerken met studenten. Met deze gedachte is de commissaris van plan om toenadering te 

zoeken bij bedrijven waarmee de SPIL in het verleden succesvol heeft samengewerkt. Dit zal in het 

bijzonder belangrijk zijn voor de advertenties in DEBAT. Er is momenteel een contract met Buddha’s 

en Einstein in gang gezet. Zij zullen de SPIL kortingen geven op hun locaties om daar de Algemene 

Leden Vergaderingen te houden en zullen acht advertenties krijgen in DEBAT. Net als met de vorige, 

bestaande samenwerkingen, zal er goed contact onderhouden worden met de bedrijven voor de rest van 

het jaar.  

9.1.2. Merchandise  

Het eerste merchandise item van dit jaar is gelanceerd: de SPIL sjaal. Het is ontworpen door de 

commissie en ze zijn allemaal erg enthousiast over het product. De sjaal was gelanceerd tijdens de 

Sinterklaas borrel en bleek een groot succes met veel verkoop. Deze sjaal zal niet alleen een goede 

manier zijn om de SPIL te promoten wanneer deze gedragen wordt, maar het houdt men ook warm. De 

verkoop zal dit jaar en komende jaren doorgaan. Het tweede merchandise item zal in het vroege najaar 

gelanceerd worden, aangezien de commissie al aan het kijken is naar nieuwe ideeën. Het doel van dit 

item zal zijn dat het voordelig en aantrekkelijk is voor studenten. Ook hier hoopt de commissaris dat dit 

item de promotie van de SPIL zal helpen wanneer het gebruikt wordt.  

9.1.3. Commissie 

De commissie bestaat momenteel uit vier leden, onder wie een internationale student. De commissie 

werkt goed samen en kijkt uit naar de taken voor de rest van het jaar. Ze zullen doorgaan met werken 

aan het verkrijgen van kortingen voor studenten door middel van het bezoeken van bedrijven in persoon 

voordat er een email gestuurd wordt. Dit zal zorgen voor een hogere mate van succes. De commissie 

kijkt ook uit naar het ontwerpen van een flyer waarin een prijslijst staat met een kleine omschrijving van 

de SPIL. Dit zal gebruikt worden als bijlage bij een mail of om aan bedrijven te geven voor potentiële, 
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nieuwe samenwerkingen. Concluderend, de commissie werkt goed en helpt de commissaris enorm met 

haar werk.  

9.1.4. Externe promotie  

De commissaris zal informatie promoten voor externe partijen, mits zij onder de criteria vallen. Dit 

houdt in dat promotie relevant moet zijn voor de politieke wetenschap, relevant en voordelig voor alle 

leden, het mag niet controversieel zijn, er mag geen geld aan verbonden zijn, het mag niet overlappen 

met evenementen die door de SPIL georganiseerd worden of het dagelijkse promotie schema en het 

moet een politiek neutraal bericht hebben. 

 

9.2. Commissaris Promotie 

 
“I don’t trust words. I trust pictures.” – Gilles Peress 

9.2.1. Sociale Media 

De meest gebruikte kanalen voor promotie zijn Facebook en Instagram. Alle evenementen en foto’s 

worden gedeeld op Facebook, terwijl Instagram vaak wordt gebruikt om herinneringen voor 

inschrijvingen voor een evenement te sturen of een poll te maken en direct in contact te komen met 

leden. Instagram is ook handig voor het delen van berichten van ambassades of de faculteit om de 

betrokkenheid van de SPIL te laten zien, binnen en buiten de universiteit. De commissaris gebruikt de 

LinkedIn pagina meer als de professionele kant van de SPIL, maar dit account wordt minder bezocht en 

heeft niet de voornaamste focus.  

9.2.2. Posters en Foto’s 

De commissie houdt zich bezig met het maken van posters voor evenementen en het maken en bewerken 

van foto’s. Vanwege de herstructurering van de commissie, kan de commissie erg efficiënt werken aan 

hun taken en wanneer zij een verzoek ontvangen, maken zij de poster en sturen ze die direct naar de 

commissaris. Bovendien zal de commissie ook werken aan een aftermovie van de korte reis naar 

Boedapest. Posters worden niet voor elk evenement geprint, alleen voor grotere evenementen. 

Evenementen zoals deze zijn het gala, een reis of de Dies week. Evenementen die plaatsvinden in Den 

Haag worden vaak gepromoot via de schermen op Wijnhaven, waar de commissaris zich voor zal blijven 

inzetten om ook het publiek zonder sociale media te bereiken.  

9.2.3. Commissie 

De commissie bestaat uit vier leden en ze werken tot nu toe erg goed samen. Ze zijn erg enthousiast 

over hun taken en willen graag helpen met het promoten van evenementen. Ze werken onafhankelijk 

van de commissaris en zijn betrouwbaar in het op tijd inleveren van hun werk. Het nieuwe project van 

de commissie is om het hok in Den Haag meer te promoten. Hierbij is er al contact met de universiteit 

om alle opties te horen.  

 

9.3. Commissaris ICT 

 

9.3.1. Updates en verbeteringen 
 

De commissaris heeft de SPIL website haar belangrijkste project gemaakt dit jaar. De oude hosting was 

vol, wat resulteerde in meerdere problemen met de email en de toegang tot de website. De hosting is 

momenteel veranderd naar een nieuwe provider waar niet alleen meer ruimte is, het programma is ook 

gebruiksvriendelijker. De commissaris is begonnen met het werken aan de website en is erg blij met het 
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resultaat. De belangrijkste informatie is al online, zoals het bestuur, oud-besturen, commissies en contact 

informatie. Toch zal het een tijdrovend proces zijn. Het doel is om een online betaalsysteem te 

introduceren, waardoor leden makkelijker online voor evenementen en merchandise kunnen betalen. 

Hierdoor heeft de vereniging minder zorgen dat leden het geld van de merchandise overmaken naar de 

SPIL-rekening. Het is belangrijk om de media zo te organiseren dat het duidelijk is op de website. Op 

deze manier kunnen opvolgende besturen makkelijker werken met de nieuwe website en zal het niet 

chaotisch worden.  

9.3.2. Eindproduct 

Tijdens het maken van de website, streeft de commissaris naar een moderne en simpele uitstraling. De 

website zal alles wat er over de vereniging te weten is bevatten, inclusief foto’s en beschrijvingen van 

de reizen. Het doel van de nieuwe website is dat het makkelijker te gebruiken is, voor de commissaris 

en de leden. De commissaris zal de website blijven onderhouden met nieuwe foto’s en nieuwe berichten, 

terwijl de leden toegang hebben tot meer informatie, zoals soorten merchandise en kansen om actief te 

worden. Bovendien is de commissaris van plan om een korte promotie video te maken, waarin leden 

duidelijk wordt gemaakt wat voor mogelijkheden de website allemaal biedt, zoals stages.  

 

9.4. Commissaris Sociale Activiteiten 
 

De commissie bestaat uit vier studenten en is bezig met het organiseren van sociale evenementen elke 

maand. Deze evenementen vallen vaak samen met een vakantie of tijd van het jaar en hebben het doel 

om de informele kant van de vereniging te laten zien. Het afgelopen jaar heeft de commissie een 

activiteit georganiseerd om kerstkoekjes te versieren en een boottocht door de grachten van Leiden. 

Voor de rest van het jaar zijn er ook evenementen gepland. De commissie is gelimiteerd in de 

mogelijkheden en de begroting, waardoor de commissaris voorstelt om de commissie Sociale 

Activiteiten en Feestelijke Activiteiten samen te voegen. Op deze manier zijn de leden beter in staat om 

meer activiteiten te organiseren en zijn ze niet gelimiteerd tot een maandelijks evenement. Hier komt 

bij dat veel evenementen die door de commissie nu worden georganiseerd, zoals livemuziek, makkelijke 

gecombineerd kunnen worden met een borrel, een evenement georganiseerd door de Feestelijke 

Activiteiten commissie. Zelfs karaokeavond kan bijvoorbeeld als een ‘feest’ worden gezien, wat het 

moeilijk maakt om te zien welke commissie dit moet organiseren. De samenvoeging zal ook resulteren 

in commissieleden die actief hun taken uitvoeren en druk bezig blijven. 
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JAARPLANNING SPIL BESTUUR 2019-2020, ‘CATERSPILLAR’ 
 

Week Datum Activiteit 

September 2019   

Week 36 5 september Welkomst borrel van het 
SPIL jaar 

 5 september Lobby evenement 

 5 september Eerstejaarsbrunch 

Week 37 12 september ALV: Bestuurswissel 

Week 38 17 september Introductie activiteit 

 19 september SPIL borrel in Den Haag 

Week 39 23 september Wafel uurtje in het hok 

 24 september Master borrel 

 26 september Eerste maandelijkse 
borrel in Den Haag 

Oktober 2019   

Week 40   

Week 41 8 oktober Aanmelding 
Brusselexcursie open 

 10 oktober SPILtoberfest borrel in 
Leiden 

 12 oktober Eerstejaarsdag 
Excursie activiteit 

Week 42 14 oktober Korte Reis bekendmaking 

 17 oktober Studiegroepen in Leiden 
en Den Haag 

 18 oktober Bezoek aan ICC 

Week 43 Tentamen week 

 25 oktober Informatiebijeenkomst in 
Den Haag 

Week 44 28 oktober Beleids-ALV 
Aanmelding SPIL-
weekend en Lange Reis 
commissie 

 29 oktober Brexit-lezing 

 30, 31 oktober and 1 
november 

Uiterlijke aanmelding 
korte reis 

 31 oktober Maandelijkse borrel Den 
Haag: Halloween  

  Formele activiteit 
DEBAT workshop 

  Evaluatie blok 1 

November 2019   

Week 45 4 – 7 november Dies week 
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 6, 7 en 8 november Uiterlijke deadline SPIL-
weekend en Lange Reis 
commissie 

Week 46 11 november PAUW excursie 

 12 november Constitutieborrel 

  BuZa excursie 
Eerstejaarsdag 

Week 47 20 november Master’s Insider 
Perspective 

 21 november Maandelijkse borrel Den 
Haag 

 22 november 444-Evenement 

Week 48 25 – 26 november Brussel excursie 

 28 november Samenvatten van colleges 

 28 november Politicologie Inside: Neon 
feest 

  DEBAT publicatie 

December 2019   

Week 49 2 december Studiegroepen 

 4 december Maandelijkse borrel 
Leiden: Sinterklaas 

 4 december Kerstkoekjes versieren 

 6 december BuZa excursie 

  Reünisten nieuwsbrief 

Week 50 9 december Pre activiteit Korte Reis 

Week 51 Tentamen week 

 20 december SPIL gala 

Week 52  Evaluatie blok 2 

Januari 2020   

Week 1   

Week 2 9 januari SPIL borrel in Leiden 

 10 januari  Pre activiteit Korte Reis: 
Hongaarse ambassade 

Week 3 15 januari Alumni activiteit 

 17 januari Korte Reis diner 

Week 4   

Week 5 27 januari Korte Reis diner 

 28 januari – 2 februari Korte Reis - Boedapest 

Februari 2020   

Week 6  5 februari FSW feest: Social Science 
Heroes 

 6 februari Borrel in Leiden: Lange 
Reis bekendmaking 

 4 en 6 februari Ambassade hop 

 8 februari Ouderdag in Leiden 

Week 7  Formele activiteit 
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Master activiteit 

 11 februari HSVL – SPIL 
kroegencollege 

 14 februari Valentijnsdag rozen 

Week 8 18 februari Carrière avond 

 19 februari Interfacultair congres 

 20 februari Maandelijkse borrel in 
Den Haag: bekendmaking 
SPIL weekend 
bestemming 

 21 februari Masterclass bij Amnesty 
International 

Week 9  Formele activiteit 
Sociale activiteit 

 24 februari DEBAT publicatie 

Maart 2020   

Week 10  5 maart PiP congress 

  SPIL borrel Leiden 
Excursie activiteit 

 6 maart Informatiebijeenkomst 
Den Haag 

 7 maart Ouderdag Den Haag 

Week 11 9 maart Tussentijdse ALV 

  Oud-besturenborrel 

 11 maart Master activiteit 
Interfacultair feest: 
Interfiesta 

 12 maart SPIL borrel in Leiden 

  Formele activiteit 
Onderwijs activiteit 

Week 12  16 maart SPIL weekend aanmelding 
open 

 17 maart Sociale activiteit – st. 
Patrick’s Day 

  Studiegroepen in Leiden 
en Den Haag 
Master activiteit 

Week 13 Tentamen week 

 27 maart Maandelijkse SPIL borrel 
in Den Haag 

Week 14 30 maart Bezoek aan ICJ 

 31 maart Bestuursinteresse borrel 
Den Haag 

 2 april Bestuursinteresse borrel 
Leiden 
SPIL borrel in Leiden 
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  SPIL gala 
Evaluatie blok 3 

April 2020   

Week 15 6 april Stairs Affairs activiteit 

  Introductie activiteit 

Week 16  Pre activiteit Lange Reis 
Onderwijs activiteit 

 16 april HR Aanpassings-ALV 

 18 april Oud-besturenborrel 

Week 17   Sociale activiteit 

 23 april Maandelijkse borrel Den 
Haag 

  Introductie activiteit 

 20 – 25 april Congresreis Wenen – 
IAPSS World Congress 

Week 18 27 april Koningsdag 

 1 – 3 mei SPIL weekend 

  Formele activiteit 

Mei 2020   

Week 19   SPIL x B.I.L. feest 

 7 mei SPIL borrel in Leiden 
(Almanak) 

  Master activiteit 
Excursie activiteit 

Week 20  11 mei Leidsch Debat 

  Onderwijs activiteit 

 17 mei Aanmelding bestuur gaat 
dicht 

Week 21 Tentamen week 

 21 mei Pre activiteit Lange Reis 

 21 mei Maandelijkse borrel in 
Den Haag 

 22 mei Efteling  

Week 22  Evaluatie blok 4  

Juni 2020   

Week 23 4 juni SPIL borrel in Leiden: 
Kandidaatsbestuur 
bekendmaking 

Week 24  Instemmings-ALV 

Week 25  Master activiteit 

Week 26 22 juni DEBAT publicatie 

 24 juni Lange Reis diner 

 26 juni – 10 juli Lange Reis – Taipei  

Week 27  Lange Reis 

Juli 2020   

Week 28 - 10 juli Lange Reis 
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Week 29   

Week 30    

Week 31   

Augustus 2020   

Week 32 5 – 7 augustus Eerstejaarsweekend 

Week 33   

Week 34   

Week 35   

September 2020   

Week 36   

Week 37  Wissel-ALV 

Week 38   

Week 39   

Week 40   
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TUSSENTIJDS FINANCIEEL VERSLAG SPIL BESTUUR 2019-2020, 

‘CATERSPILLAR’ 
 

Inkomsten  
Begroot 

19/20 

Realisatie 

19/20 

Herbegroot 

19/20 

Contributies1 € 22.320,00 € - € 23.112,00 

Rente  € - € 0,29 € 0,29 

Algem. Bijdrage Departement  € 1.600,00 € - € 1.600,00 

Alumnibijdrage Departement € 200,00 € - € 200,00 

StudyStore € 7.100,00 € 4.348,91 € 6.000,00 

Commissie Acquisitie2 € 2.500,00 € 820,00 € 2.080,00 

Vrienden van de SPIL € 130,00 € 54,82 € 130,00 

Overige Inkomsten € 50,00 € - € 50,00 

Schenking 38e bestuur3 € 510,00 € 510,00 € 510,00 

Totaal  € 34.390,00 € 5734,02 € 33.682,29 

Toelichting: 

1. De contributie is, bij het maken van de herbegroting, nog niet geïnd door problemen bij 

PC leden. De problemen zijn echter opgelost en de contributie zal geïnd zijn voor de 

tussentijdse-ALV.  

2. Het acquisitie target is lager bijgesteld. Er wordt verwacht dat het vorige target niet 

gehaald zou worden. De commissaris van acquisitie merkt dat het verkrijgen van 

acquisitie afspraken erg stroef verloopt. De commissie blijft haar best doen om een zo 

hoog mogelijk bedrag bij elkaar te krijgen.  

3. Het 39e bestuur heeft een schenking ontvangen van het 38e bestuur. Dit is gebruikt voor de 

website waarbij veel problemen werden ondervonden. De problemen zijn duurder 

uitgevallen dan verwacht waardoor het plan om SPIL-gele shirts te kopen van de 

schenking niet door zal gaan.  

 

 

Uitgaven 19/20    

 Begroot  

19/20 

Realisatie  

19/20 

Herbegroot  

19/20 

Bestuur  € 5.314,60 € 2.430,64 € 4.557,75 

Secretaris  € 700,00 € - € 600,00 

Buitenlandse betrekkingen 

Lange Reis  

Korte Reis 

Feestelijke activiteiten 

Congres 

€ 11.886,80 

€ 4.900,00 

€ 2.666,80 

€ 2.450,00 

€ 1.620,00 

€ 4.495,06 

€ - 

€ 2.666,80 

€ 2.068,26 

€ -  

€ 12.193,34 

€ 4.900,00 

€ 2.666,80 

€ 2.906,54 

€ 1.520,00 

Intern  

DEBAT 

Almanak 

Dies  

€ 8.450,00 

€ 4.600,00 

€ 3.250,00 

€ 600,00 

€ 1.916,89 

€ 1.515,89 

€ - 

€ 401,00 

€ 8.601,00 

€ 5.700,00 

€ 2.500,00 

€ 401,00 

Extern 

ICT 

Promotie  

Sociale activiteiten 

SPIL-Weekend 

€ 2.440,54 

€ 810,54 

€ 700,00 

€ 475,00 

€ 375,00 

€ 758,44 

€ 578,43 

€ 34,95 

€ 145,06 

€ - 

€ 2.690,54 

€ 1.060,54 

€ 400,00 

€ 600,00 

€ 550,00 
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Acquisitie   € 80,00 € - € 80,00 

Reserveringen € 1.800,00 € - € 1.700,00 

Onderwijs & Politiek  

Onderwijs 

Formeel 

Masteractiviteiten 

Excursies 

€ 1.260,00 

€ 535,00 

€ 300,00 

€ 250,00 

€ 175,00 

 

€ 156,48 

€ - 

€ 150,00 

€ 6,48 

€ - 

€ 900,00 

€ 400,00 

€ 250,00 

€ 100,00 

€ 150,00  

Introductie  € 900,00 € 27,28 € 827,28 

Afschrijvingen  € 350,00 € - € 350,00 

PvP € 150,00 € - € 150,00 

Investeringen € 100,00 € - € 100,00 

Onvoorzien € 1.031,70 € 375,00 €1.010,47 

Totaal  € 34.383,64 € 10.399,79 € 33.680,39 

 

Uitgaven per post (Algemeen) 

Bestuur Begroot  

19/20 

Realisatie  

19/20 

Herbegroot  

19/20 

Commissie-bedankdag € 1.000,00 € 0,00 € 900,00 

ABN-Amro Kosten Zakelijke 

Rekening 

€ 500,00 € 136,00  € 500,00 

Kosten Algemene 

Ledenvergadering 

€ 800,00 € 470,75 € 800,00 

Van den Berg-

Bachelorscriptieprijs 

€ 100,00 € 91,50 € 91,50 

Constitutieborrelcadeaus1  € 100,00 € 48,26 € 60,00 

Constitutieborrel SPIL2 € 1.350,00 € 1.352,15 € 1.352,15 

Kantoorartikelen  € 500,00 € 21,95 € 220,00 

StOP-Contributie € 10,00 € 10,00 € 10,00 

Exploitatie SPIL-hokken € 400,00 € 30,91  € 150,00 

Rondje Kroeg na Wissel-ALV € 104,60 € 104,60 € 104,60 

Medewerkers-lunch3 € 80,00 € 49,50 € 49,50 

Algemene Bestuursuitgaven4 € 300,00 € 115,02 € 250,00 

Sollicitaties bestuur 2020-2021 € 70,00 € 0,00 € 70,00 
 

   

Totaal € 5.314,60 €2.430,64 € 4.557,75 

Toelichting:  

1. Het is onduidelijk hoeveel constitutieborrels nog gaan komen.  

2. De constitutieborrel van de SPIL is een klein beetje duurder uitgevallen dan begroot, vanwege de 

hogere kosten voor personeel.  
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3. De medewerkerslunch wordt ook dit jaar weer gesplitst met het instituut.  

4. Onder algemene bestuursuitgaven vallen onder andere de KvK-uitschrijvingen van oud-

bestuursleden, de kerstkaarten, bestuursintresseboekjes en bestuurstrainingen.  

 
 
 

 

 
Buitenlandse betrekkingen Begroot 

19/20 

Realisatie  

19/20 

Herbegroot  

19/20 

Korte Reis  

 

Lange Reis 

 

Pre- en postactiviteiten  

 

Feestelijke activiteiten  

Borrels (17) 

Feesten  

Gala 1 

 

Congres 

IAPSS contributie  

Pre-congres activiteit  

SPIL-bijdrage  

€ 2.666,80 

 

€ 4.900,00 

 

€ 250,00 

 

€ 2.450,00 

€ 500,00 

€ 750,00 

€ 1.200,00 

 

€ 1.620,00 

€ 100,00 

€ 20,00 

€ 1.500,003 

€ 2.666,80 

 

€ 0,00 

 

€ 0,00 

 

€ 2.068,26 

€ 157,83 

€ 253,85 

€ 1.656,58 

 

€ 0,00 

€ 0,00 

€ 0,00 

€ 0,00 

€ 2.666,80 

 

€ 4.900,00 

 

€ 200,00 

 

€ 2.906,58 

€ 500,00 

€ 750,00 

€ 1.656,58 

 

€ 1.520,00 

€ 0,00 

€ 20,00 

€ 1.500,00 

Totaal € 11.886,80  € 4.735,06 € 12.193,34 

Toelichting:  

1. Het gala is duurder uitgevallen dan begroot. De voornaamste reden hiervoor is dat er 

minder kaartjes zijn verkocht dan verwacht, waardoor niet alle kosten gedekt konden 

worden zoals verwacht. 

 

 

Intern Begroot 

19/20 

Realisatie  

19/20 

Herbegroot  

19/20 

DEBAT 

4x DEBAT1 

Workshops  

Digitaal DEBAT 

 

Almanak  

 

Dies2 

€ 4.600,00 

€ 4.200,00 

€ 100,00 

€ 300,00 

 

€ 3.250,00 

 

€ 600,00 

€ 1.515,89 

€ 1.495,48 

€ 0,00 

€ 20,41 

 

€ 0,00 

 

€ 401,00 

€ 5.700,00 

€ 5.500,00 

€ 100,00 

€ 100,00 

 

€ 2.500,00 

 

€ 401,00 

Secretaris Begroot 

19/20 

Realisatie  

19/20 

Herbegroot  

19/20 

Oud-besturenborrel 

Alumni Borrel 

€ 450,00 

€ 250,00 

€ 0,00 

€ 0,00 

€ 400,00 

€ 200,00 

Totaal € 700,00 € 0,00 € 600,00 
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Totaal € 8.450,00 € 1.916,89 € 8.601,00 

Toelichting:  

1. De vier edities van DEBAT zullen duurder uitvallen, omdat de oplage vergroot is 

vanwege het toenemende ledenaantal.  

2. De dies week is goedkoper uitgevallen dan verwacht. Het resterende bedrag zal naar de 

SPIL gaan zodat het kan bijdragen aan andere activiteiten.  

 

 

Extern Begroot 

19/20 

Realisatie  

19/20 

Herbegroot  

19/20 

Sociale activiteiten 

 

Acquisitie  

 

ICT 

Licentie Snelstart  

Abonnement PCleden  

Hosting www.spilplaats.nl 

Domeinregistratie Argeweb 

Website reparaties1 

 

Promotie  

Algemene uitgaven  

ELCID en HOP stand  

 

SPIL-Weekend2 

  

€ 475,00 

 

€ 80,00 

 

€ 810,54 

€ 140,00 

€ 75,00 

€ 325,54 

€ 20,00 

€ 250,00 

 

€ 700,00 

€ 300,00 

€ 300,00 

 

€ 375,00 

€ 145,06 

 

€ 0,00 

 

€ 578,43 

€ 0,00 

€ 71,39 

€ 325,54 

€ 0,00 

€ 181,50 

 

€ 34,95 

€ 34,95 

€ 0,00 

 

€ 0,00 

€ 600,00 

 

€ 80,00 

 

€ 1.710,54 

€ 140,00 

€ 75,00 

€ 325,54 

€ 20,00 

€ 500,00 

 

€ 400,00 

€ 100,00 

€ 300,00 

 

€ 550,00 

 

Totaal € 2.440,54 € 758,44 € 2.690,54 

Toelichting:  

1. Ook waren er problemen met de website. Deze is ondertussen vernieuwd, maar daar 

zullen nog kosten bij komen kijken.  

2. Er is meer geld voor het SPIL-weekend begroot om de deelnemersbijdrage lager te 

kunnen maken.  

 

Toelichting:  

1. Doordat alle activa in het SPIL-hok in Leiden al zijn afgeschreven, wordt er per jaar een 

bedrag gereserveerd om zo toch de kosten voor het vernieuwen in de toekomst gevangen 

kunnen worden.  

Reserveringen Begroot  

19/20 

Realisatie  

19/20 

Herbegroot  

19/20 

8e Lustrum der SPIL € 1.500,00 € 0,00 € 1.500,00 

SPIL-hok Leiden1 

Lustrum DEBAT 

€ 150,00 

€ 150,00 

€ 0,00 

€ 0,00 

€ 100,00 

€ 100,00 

Totaal € 1.800,00 € 0,00 € 1.700,00 

http://www.spilplaats.nl/
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Onderwijs & Politiek Begroot 

19/20 

Realisatie  

19/20 

Herbegroot  

19/20  

Excursies   

 

Formeel  

Algemene uitgaven 

Leidsch Debat1 

 

Onderwijs 

Onderwijsevaluaties2  

Activiteiten & workshops3 

Carrière   

 

Master 

Workshops 

Carrière   

€ 175,00 

 

€ 300,00 

€ 100,00 

€ 200,00 

 

€ 535,00 

€ 50,00 

€ 300,00 

€ 185,00 

 

€ 250,00 

€ 150,00 

€ 100,00 

 

€ 0,00 

 

€ 150,00 

€ 0,00 

€ 150,00 

 

€ 0,00 

€ 0,00 

€ 0,00 

€ 0,00 

 

€ 6,48 

€ 6,48 

€ 0,00 

€ 150,00 

 

€ 250,00 

€ 100,00 

€ 150,00 

 

€ 400,00 

€ 0,00 

€ 250,00 

€ 150,00 

 

€ 100,00 

€ 50,00 

€ 50,00 

Totaal € 1.260,00 € 156,48 € 900,00 

Toelichting:  

1. De bijdrage van het Leidsch Debat is dit jaar 50 euro lager.  

2. Voor de onderwijsevaluatie zal geen geld meer worden begroot, aangezien er de laatste 

jaren ook geen geld voor is gebruikt.  

3. Van dit geld zal nog de collegeboot georganiseerd worden later in het jaar.  

 

Introductie  Begroot 

19/20 

Realisatie  

19/20 

Herbegroot  

19/20 

Algemene uitgaven  

 

Freshmenday1  

 

Ouderdag 

Ouderdag Leiden2  

Ouderdag Den Haag  

 

Eerstejaarsbrunch 

  

€ 200,00 

 

€ 100,00 

 

€ 600,00 

€ 450,00 

€ 150,00 

 

€ 27,28 

 

€ 0,00 

 

€ 0,00 

  

€ 0,00 

€ 0,00 

€ 0,00 

 

€ 27,28 

€ 100,00 

 

€ 100,00 

 

€ 600,00 

€ 450,00 

€ 150,00 

 

€ 27,28 

Totaal € 900,00 € 27,28 € 827,28 

Toelichting:  

1. De Freshmenday zou in eerste instantie aan het begin van het jaar georganiseerd worden, maar 

door tijd tekort is er besloten deze te organiseren voor de nieuwe eerstejaars na het 

eerstejaarsweekend. 

2. De ouderdag in Leiden is duurder dan die in Den Haag, aangezien Wijnhaven altijd in het 

weekend open is en de FSW speciaal voor de ouderdag wordt geopend.   

 

Afschrijvingen Begroot  

19/20 

Realisatie  

19/20 

Herbegroot  

19/20 

SPIL-hok Den Haag1 € 250,00 € 0,00 € 250,00 
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Afschrijving camera € 100,00 € 0,00 € 100,00 

Totaal € 350,00 € 0,00 € 350,00 

Toelichting:  

1. De penningmeester heeft een volledige lijst met de activa. Onder afschrijving valt: meubilaire; de 

bank, en alle apparaten; ijskast, koffieapparaat, waterkoker, tosti-ijzers, muziek boxen, en overige 

producten. 

 

 

Platform voor Politicologen     Begroot 

19/20 

Realisatie 

19/20 

Herbegroot  

19/20 

Contributie € 150,00 € 0,00 € 150,00 

Totaal € 150,00 € 175,00 € 150,00 

 

 

Investeringen Begroot  

19/20 

Realisatie  

19/20 

Herbegroot  

19/20 

Investering ter promotionele 

doeleinden (SPIL-stickers)1  
 

€ 100,00 € 0,00 € 100,00 

Totaal € 100,00  € 0,00 € 100,00 

Toelichting:  

1. De verwachting is dat de stickers tegen het einde van het jaar op zullen raken. Met dit bedrag zullen 

er nieuwe stickers gekocht kunnen worden.  

 

 

Onvoorzien Begroot  

19/20 

Realisatie  

19/20 

Herbegroot  

19/20 

Algemene uitgaven1 

 

Schadevergoeding Verch2  

  

€ 1031,70 

 

€ - 

€ 0,00 

 

€ 375,00 

€ 635,47 

 

€ 375,00 

Totaal € 1031,70 € 375,00 € 1.010,47 

Toelichting:  

1. Onvoorzien is begroot op 3% van de totale inkomsten van de SPIL.  

2. Een paar jaar geleden is er een foto gebruikt, die niet gebruikt mocht worden. Hiervoor heeft de 

SPIL een schadevergoeding betaald. Dit is dus niet gebeurd in het jaar van het 39e bestuur. 

Bovendien kan het niet meer gebeuren, aangezien DEBAT nu hun eigen website heeft en de SPIL-

website compleet vernieuwd is en de oude foto’s niet zijn meegenomen.   
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Balans  

  

Balans 

Debet    Credit    
ABN 

bestuursrekenin
g  € … Eigen vermogen   € … 

ABN spaarrekening € … 
Lustrum 

reservering € 5.500,00 

Dassen (161) € 966,00 
DEBAT 

reservering € 500,00 

Strikjes (74) € 444,00 
SPIL-hok Leiden 

reservering € 300,00 

Bretels (94) € 2.068,00 Afschrijvingen € 1.546,00 

Vlinderdassen (104) € 1.040,20 Artikelen  € 2.526,29 

Doppers (51)  € 497,50 
Reserve 

contributie € 12.080,00 
Oud-

besturenspeldje 
(66) € 136,45 Reserve extra € 14.570,55 

Paraplu’s (14) € 78,00   

Fietspakketjes (36) € 350,36   

Kaarthouders (14) € 50,14   

Sjaals (28) € 150,64   

Kas bestuur  € 895,15   

    

Debiteuren  € 1.886,20    

Totaal € …      € … 
 

Debiteuren   Crediteuren    
Medewerkerslunch instituut 2018 €63,70   

Instituut Politieke Wetenschap €1.800,00   

Medewerkerslunch instituut 2019 € 49,50   

Totaal € 1.886,20   €  
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Realisatie Dies week  

 
Inkomsten  Realisatie    
 Deelnemers  p.p.  Realisatie  
SPIL-bijdrage  - - € 401,00 
Deelnemersbijdrage inspiratie diner  11 € 27,50 € 385,00 
Deelnemersbijdrage cantus  34 € 10,00 €510,00 

   € 1.213,50 

 
Uitgaven   Realisatie    
  Deelnemers  p.p.  Realisatie 
Diner   18 € 32,50 € 585,00 
Cantus   44 € 11,50 € 506,30 
 Bier  - € 8,20 € 361,30 
 Personeelskosten  - € 3,30 € 145,00 
Presentjes      
 Chocolade  - € - € 24,80 
 Wijn  - € -  € 6,00 
Open bar     € 66,60  
     

    € 1.213,50 

 
Realisatie Brussel excursie  

 
Inkomsten  Begroot   Realisatie   
 p.p.  Begroot  p.p.  Realisatie  
Deelnemersbijdrage  € 55,00 € 2.695,00 € 55,00 € 2.695,00 

 € 55,00 € 2.695,00 € 55,00 € 2.695,00 

 
 

Uitgaven  Begroot   Realisatie   
 p.p. Begroot  p.p.  Realisatie  
Accomodatie      
Hostel Jacques  € 25,50 € 1.249,50 € 25,50 € 1.249,50 
     
Vervoer      
Bus  € 19,18 € 940,00 € 19,18 € 940,00 
OV  € 2,60 € 127,40  € 2,60 € 127,40 
     
Overig      
Café Delerium  € 2,00 € 98,00 € 2,49 € 121,80 
Presentjes  € 2,50 € 25,00  € - € -  
     
Onvoorzien  € 1,02 € 50,00  € -  € -  
     
Restitutie  € - € - € 5,23 € 256,27 
     

 € 52,80 € 2.587,20 € 49,77 € 2.695,00 
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Realisatie Korte Reis ‘Budapest’ 
Inkomsten Begroot    Realisatie   
 p.p. Begroot   p.p. Realisatie  
SPIL-bijdrage  € 66,67 € 2.666,80  € 66,67 € 2.666,80 
Deelnemersbijdrage  € 200,00 € 8.000,00  € 200,00 € 8.000,00 

 € 266,67 € 10.666,80  €266,67 €10.666,80 

 
 Uitgaven     
 Begroot   Realisatie   
 p.p. Begroot p.p. Realisatie  
Accomodatie      
One Basilica Hostel  € 59,20 € 2.368,00 € 65,00 € 2.600,00 
     
Reizen      
Vlucht  € 167,00 € 6.680,00 € 168,05 € 6.721,95 
     
Transport Budapest      
Bus hostel – vliegveld  € 7,75 € 310,00 € 7,91 € 316,20 
OV – kaart  € 9,00 € 360,00 € 8,13 € 325,03 
     
Overig      
Parlement  € 5,46 € 218,25 € 4,92 € 196,99 
Walking tour  € 4,00 € 160,00 € 4,00 € 160,00 
House of terror  € 1,13 € 45,35 € 0,91 € 36,22 
     
Onvoorzien  € 8,00 € 320,00 € 0,19 € 7,60 
     
Restitutie  € -  € -  € 7,57 € 302,81 
     

 € 261,54 € 10.461,60 € 266,67 € 10.666,80 

 
Begroting SPIL-weekend  

 
Inkomsten  Begroot   
 p.p.  Begroot  
SPIL-bijdrage  € 13,75 € 550,00 
Deelnemersbijdrage  € 63,00  € 2.520,00 

 € 76,75 € 3.070,00 

 
Uitgaven  Begroot   
 p.p. Begroot  
Accomodatie    
De zilvermeeuw  € 41,00 € 1.640,00 
   
Vervoer    
Fietsen + baggage  € 11,00 € 440,00 
Boot  € 2,50 € 100,00  
Treintickets heen  € 3,14 € 125,40  
Treintickets terug  € 5,40  € 216,00  
   
Overig    
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Toeristenbelasting  € 4,50 € 180,00  
Eten en drinken  € 6,75 € 270,00  
   
Onvoorzien  € 2,30  € 92,10  
   

 € 76,59 € 3.1063,70 
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VOORSTELLEN TOT WIJZIGEN HUISHOUDELIJK REGLEMENT 

 

Naar aanleiding van de evaluatie sessie met het 38e bestuur stelt het 39e bestuur der SPIL de 

volgende wijzigingen voor in het Huishoudelijk Reglement. 

 

Huishoudelijk reglement: 

 

Wijziging 1:  

 
De SPIL is sinds de reorganisatie van IAPSS geen lid meer van IAPSS. Verenigingen hebben namelijk 

niet meer de mogelijkheid om lid te zijn en de SPIL betaalt ook geen contributie meer aan IAPSS. Om 

deze reden stelt het XXXIXe bestuur voor om Artikel 1, sectie G te verwijderen uit het Huishoudelijk 

Reglement.  

 
BESTUUR 

 
Artikel 1 

 
Het bestuur is belast met:  
a. het voeren van het verenigingsbeleid  
b. het coördineren van het verenigingsbeleid  
c. het onderhouden van contacten met het instituut  
d. het organiseren van activiteiten die niet onder de verantwoordelijkheid van één der 

commissies georganiseerd worden, maar wel binnen de doelstellingen van de vereniging 
vallen  

e. het waarborgen van een tekstuele bijdrage van de vereniging in het verenigingsblad   
f. het werven van nieuwe leden al dan niet in samenwerking met één der commissies  
g. het representeren van de vereniging in de International Association for Political Science 

Students   
h. het onderhoud en inrichting van de verenigingsruimtes  
i. het jaarlijks uitbrengen van een almanak  
j. het organiseren van een Eerstejaarsweekend  
 

IN: 

 

Artikel 1 
 
Het bestuur is belast met:  

a. het voeren van het verenigingsbeleid  
b. het coördineren van het verenigingsbeleid  
c. het onderhouden van contacten met het instituut  
d. het organiseren van activiteiten die niet onder de verantwoordelijkheid van één der 

commissies georganiseerd worden, maar wel binnen de doelstellingen van de vereniging 
vallen  

e. het waarborgen van een tekstuele bijdrage van de vereniging in het verenigingsblad   
f. het werven van nieuwe leden al dan niet in samenwerking met één der commissies  
g. het representeren van de vereniging in de International Association for Political Science 

Students   
h. het onderhoud en inrichting van de verenigingsruimtes  
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i. het jaarlijks uitbrengen van een almanak  
j. het organiseren van een Eerstejaarsweekend 

 
Wijziging 2: 
 
Als eerste bestuur die werkt met de nieuwe commissie structuur, zijn we tot de conclusie gekomen dat 

niet alle veranderingen voordelig waren. Een van deze veranderingen is de splitsing van de Faciliteiten 

commissie in de Feestelijke Activiteiten commissie en Sociale Activiteiten commissie. Ondanks dat 

deze splitsing voor meer commissie plekken heeft gezorgd, bleken deze plekken moeilijk te vullen. 

Bovendien was het verschil tussen deze twee commissies erg onduidelijk en is er sprake van veel 

overlap. De Bandnight kan bijvoorbeeld door beide commissies georganiseerd worden, aangezien het 

gecombineerd kan worden met een borrel. De splitsing geeft beide commissies ook minder activiteiten 

om te organiseren en is erg gelimiteerd in de mogelijkheden, wat in sommige gevallen leidde tot gebrek 

aan motivatie. Dit komt doordat het budget van de commissie in tweeën is gedeeld, waardoor beide 

commissies een jaar moeten vullen met de helft van het budget. Met dit in gedachte is het bestuur van 

mening dat het samenvoegen van deze commissies de commissie meer actief zal maken en er meer 

zekerheid zal zijn van het vullen van de commissie. Binnen deze samengevoegde commissie, kan de 

commissie subs maken om de focus te leggen op verschillende soorten activiteiten.  

 

Ten tweede stelt het XXXIXe bestuur voor om de commissies Formele Activiteiten en Onderwijs samen 

te voegen. De commissie Formele Activiteiten is ontstaan na de structuurhervorming, aangezien het 

hiervoor de commissie Binnenland was, samen met de commissie Excursies. Het bestuur ziet dat de 

Excursie commissie veel bezochte activiteiten organiseert en de commissie druk bezig is, terwijl dit 

minder het geval is voor de Onderwijs en Formele Activiteiten commissie. Naar deze activiteiten is 

minder vraag. Het XXXIXe bestuur denkt dat de formele activiteiten een essentieel onderdeel zijn van 

de vereniging en vinden het belangrijk om niet alleen grote, formele activiteiten met bekende sprekers 

te organiseren, maar ook kleinere, meer academische activiteiten. In het komende jaar zullen de grote 

formele activiteiten met bekende sprekers hoogstwaarschijnlijk georganiseerd worden door de 

Lustrum/Dies commissie of de nieuwe opgestarte Stairs Affairs commissie. Dit betekent dat de 

voornamelijk kleinere activiteiten worden georganiseerd door de commissie Formele Activiteiten. Het 

XXXIXe bestuur denkt dat het frustrerend zal zijn voor een commissie om niet bezig te blijven en alleen 

activiteiten met een lage opkomst te organiseren. De reden voor de opgesplitste commissies was meer 

commissie plekken. Het XXXIXe bestuur heeft echter opgemerkt dat in het begin van het jaar het grote 

aantal aan commissies verwarring bracht bij leden. De Onderwijs commissie is een traditionele 

commissie binnen de SPIL. De taken zijn om workshops en carrière evenementen te organiseren. De 

commissaris Onderwijs en Politiek heeft opgemerkt dat de commissie meer werk aan kan. Het XXXIXe 

bestuur stelt daarom voor om deze twee commissies samen te voegen. Een voordeel hiervan is dat de 

leden niet alleen aan workshops of lezingen kunnen werken, maar meer diversiteit hebben aan 

activiteiten voor de commissie om te organiseren. De commissie zou de Onderwijs commissie blijven, 

aangezien dit in de ogen van het XXXIXe bestuur het beste de essentie weergeeft.  
 

Onder de Congres commissie wil het XXXIXe bestuur de aanpassing maken zodat het niet meer 

expliciet belast is met het bezoeken van het IAPSS World Congres, aangezien dit de afgelopen jaren 

niet altijd gelukt is. De commissie krijgt op deze manier een breder doel om een congres te organiseren.  

 

Artikel 4 
 
4.1  

De vereniging kent vanaf verenigingsjaar 2019-2020 in ieder geval de volgende commissies:  
a. De commissie Excursies. Deze verzorgt formele binnenlandse excursies.  
b. De commissie Formeel. Deze verzorgt onder andere lezingen, debatten en fora. 
c. De commissie Dies. Deze verzorgt activiteiten tijdens de Dies van de SPIL. Wanneer er 
een lustrumjaar is wordt de commissie Dies vervangen door de commissie Lustrum. 
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d. De commissie Brusselexcursie. Deze verzorgt de excursie naar Brussel.  
e. De commissie Korte Reis. Deze verzorgt de Korte Reis. 
f. De commissie Lange Reis. Deze verzorgt de Lange Reis. 
g. De commissie Feestelijke Activiteiten. Deze is verantwoordelijk voor de organisatie 
van de verenigingsborrels, feesten en het gala. 
h. De commissie Sociale Activiteiten. Deze is verantwoordelijk voor alle informele 
evenementen, behalve borrels, feesten en het gala.  
i. De commissie Onderwijs. Deze is verantwoordelijk voor het coördineren van het 
onderwijsondersteunend programma.  
j. De commissie Masteractiviteiten. Deze is verantwoordelijk voor het organiseren van 
activiteiten voor Masterstudenten. 
k. De commissie DEBAT. Deze is verantwoordelijk voor het verenigingsblad DEBAT.   
l. De commissie Acquisitie. Deze is verantwoordelijk voor het werven van adverteerders 
en sponsors.  
m. De commissie Almanak. Deze is verantwoordelijk voor het leveren van een almanak 
aan het eind van een verenigingsjaar.   
n. De commissie Congres. Deze is verantwoordelijk voor het representeren van de 
vereniging in de International Association for Political Science Students en het promoten van 
IAPSS en haar verenigingsblad.  

o. De commissie Introductie. Deze is verantwoordelijk voor het organiseren van een 
eerstejaarsweekend en andere eerstejaarsactiviteiten.   
p. De commissie Promotie. Deze is verantwoordelijk voor de promotie en bekendmaking 
van activiteiten door middel van bijvoorbeeld nieuwsbrieven en posters.  
q. De commissie SPIL-weekend. Deze is verantwoordelijk voor het organiseren van een 
informeel SPIL-weekend voor alle leden van de vereniging. 
 
IN: 

 
4.1  

De vereniging kent vanaf verenigingsjaar 2019-2020 in ieder geval de volgende commissies:  
a. De commissie Excursies. Deze verzorgt formele binnenlandse excursies.  
b. De commissie Onderwijs. Deze is belast met het organiseren van onder andere 
lezingen, debatten en fora, met als doel het coördineren van het onderwijsondersteunend 
programma. 
c. De commissie Dies. Deze verzorgt activiteiten tijdens de Dies van de SPIL. Wanneer er 
een lustrumjaar is wordt de commissie Dies vervangen door de commissie Lustrum. 
d. De commissie Brusselexcursie. Deze verzorgt de excursie naar Brussel.  
e. De commissie Korte Reis. Deze verzorgt de Korte Reis. 
f. De commissie Lange Reis. Deze verzorgt de Lange Reis. 
g. De commissie Feest. Deze is verantwoordelijk voor de informele evenementen die niet 
specifiek gekoppeld zijn aan andere commissies. Hieronder vallen de maandelijkse borrels, 
feesten en gala, maar ook overige sociale activiteiten. 
h. De commissie Sociale Activiteiten. Deze is verantwoordelijk voor alle informele 
evenementen, behalve borrels, feesten en het gala.  
i. De commissie Onderwijs. Deze is verantwoordelijk voor het coördineren van het 
onderwijsondersteunend programma.  
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j. De commissie Masteractiviteiten. Deze is verantwoordelijk voor het organiseren van 
activiteiten voor Masterstudenten. 
k. De commissie DEBAT. Deze is verantwoordelijk voor het verenigingsblad DEBAT.   
l. De commissie Acquisitie. Deze is verantwoordelijk voor het werven van adverteerders 
en sponsors en het ontwerpen van merchandise items. 
m. De commissie Almanak. Deze is verantwoordelijk voor het leveren van een almanak 
aan het eind van een verenigingsjaar.   
n. De commissie Congres. Deze commissie is belast met het faciliteren van een bezoek 
aan een internationaal en politiek relevant congres (gericht op studenten). 

o. De commissie Introductie. Deze is verantwoordelijk voor het organiseren van een 
eerstejaarsweekend en andere eerstejaarsactiviteiten.   
p. De commissie Promotie. Deze is verantwoordelijk voor de promotie en bekendmaking 
van activiteiten door middel van bijvoorbeeld nieuwsbrieven en posters.  
q. De commissie SPIL-weekend. Deze is verantwoordelijk voor het organiseren van een 
informeel SPIL-weekend voor alle leden van de vereniging. 
 

Wijziging 3:  

 
In het HR is op dit moment de volgende voorwaarde over een verhoging van de deelnemersbijdrage van 

een reis te vinden: ‘het extra geld moet toekomen aan de praktische totstandkoming van de reis, zoals 

vervoer of verblijf’. Het bestuur gelooft dat hier een essentieel onderdeel in mist: het extra geld zou 

namelijk moeten toekomen aan alle noodzakelijke onderdelen van de reis. Hieronder valt de praktische 

totstandkoming - zoals vervoer of verblijf - maar hieronder vallen ook de essentiële 

programmaonderdelen van een reis. In tegenstelling tot de politieke onderdelen van een reis kosten 

culturele onderdelen vaker geld. Programmaonderdelen moeten onder de verhogings-voorwaarden 

vallen aangezien deze niet zomaar te schrappen of optioneel te maken zijn: deze onderdelen zijn 

namelijk noodzakelijk voor de reis. Politieke en culturele relevantie wordt beoordeeld bij het kiezen van 

een bestemming, en speelt een rol bij de toekenning van een Cassa-subsidie. Het voorstel is dan ook om 

‘praktische totstandkoming van de reis, zoals vervoer of verblijf’‘te veranderen naar ‘noodzakelijke 

onderdelen van de reis, zoals vervoer, verblijf of essentiële programmaonderdelen die de reis voorzien 

van haar culturele/politieke relevantie’. Tot slot, de reis zal beoordeeld worden in het algeheel. Dit 

draagt ook bij aan de reden voor het voorstel. Als de praktische zaken net binnen het budget vallen, maar 

hierdoor niets overblijft voor de overige programmaonderdelen, doet dit te min aan de reis. Echter, het 

is natuurlijk het streven om de begroting van zulke reizen rond te krijgen binnen de prijs die ervoor staat, 

daar zal geen verandering in komen. 

 

Ten tweede betreft de hoofdzakelijke taak van de KasCo, de controle van de penningmeester. De 

beslissing die de KasCo maakt met betrekking tot het wel of niet verhogen van de reisbijdrage wordt 

gemaakt door twee personen die hoofdzakelijk bezig zijn met controleren of het financieel goed gaat 

met de vereniging. Daarom zou het een logische taakverdeling lijken om de reis bijdrage verhoging 

onder de verantwoordelijkheid van de KasCo te scharen.  
Echter, het bestuur acht de Raad van Advies (RvA) dat een grotere groep is, met diverse functies, een 

betere optie om te laten beslissen over de verhoging. In beginsel is het advies van de RvA niet bindend. 

Er zou, als dit voorstel zal worden aangenomen, worden toegevoegd dat het algemene advies niet 

bindend blijft, met uitsluiting van de reis bijdrage verhoging. Daardoor blijft het bestuur alsnog 

gebonden aan de beslissing van een onafhankelijk orgaan, wat het XXXIXe van grote waarde acht. De 

verandering in essentie betekent dat het besluit ter verhoging wordt gemaakt door een groep die mogelijk 

beter past bij zulk besluiten. De taken van de KasCo zullen verder onveranderd blijven, en in plaats van 

het bindend besluit te nemen wordt hen gevraagd om advies met betrekking tot de verhoging. Hierdoor 

zal het inzicht dat de KasCo heeft in financiën niet verloren gaan.  
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VOORWAARDEN REISBIJDRAGE 
 
Artikel 1  
  
1.1  
De maximale deelnemersbijdrage voor de Korte Reis staat vastgesteld op 200 euro per persoon, 
maar het staat de commissaris Buitenlandse Betrekkingen vrij om een lagere deelnemersbijdrage 
te vragen.   
  
1.2   
Dit bedrag kan slechts bij noodzaak verhoogd worden met 50 euro per persoon, indien voor deze 
verhoging twee weken voorafgaand aan de bekendmaking van de bestemming goedkeuring is 
gekregen van de Kascommissie.   
  
1.2.1  
De Kascommissie beoordeelt het verzoek tot verhoging aan de hand van de volgende criteria:   
• het extra geld leidt tot een reis waarvan de bestemming aantoonbaar politiek relevanter is, 

bijvoorbeeld door verkiezingen en/of politieke ontwikkelingen.   
• het extra geld moet toekomen aan de praktische totstandkoming van de reis, zoals vervoer of 

verblijf.  
Alleen indien aan beide criteria wordt voldaan, kan de 50 euro per persoon extra toegekend 
worden.   
  
1.3  
Tegenover elke euro SPIL-bijdrage aan de Korte Reis, moet minstens 3 euro deelnemersbijdrage 
staan.   

 

IN: 

 
Artikel 1  
  
1.1  
De maximale deelnemersbijdrage voor de Korte Reis staat vastgesteld op 200 euro per persoon, 
maar het staat de commissaris Buitenlandse Betrekkingen vrij om een lagere deelnemersbijdrage 
te vragen.   
  
1.2   
Dit bedrag kan slechts bij noodzaak verhoogd worden met 50 euro per persoon, indien voor deze 
verhoging twee weken voorafgaand aan de bekendmaking van de bestemming goedkeuring is 
gekregen van de Kascommissie.   
  
1.2.1  
De Raad van Advies beoordeelt het verzoek tot verhoging aan de hand van de volgende criteria:   
• het extra geld leidt tot een reis waarvan de bestemming aantoonbaar politiek relevanter is, 

bijvoorbeeld door verkiezingen en/of politieke ontwikkelingen.   
• het extra geld moet toekomen aan noodzakelijke onderdelen van de reis, zoals vervoer, 

verblijf of essentiële programma onderdelen die de reis voorzien van haar culturele/politieke 
relevantie. 
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Alleen indien aan beide criteria wordt voldaan, kan de 50 euro per persoon extra toegekend 
worden.   
  
1.3  
Tegenover elke euro SPIL-bijdrage aan de Korte Reis, moet minstens 3 euro deelnemersbijdrage 
staan.   
 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 


